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زمین روى لوله ها فرو مى نشیند
۶

خط لوله انتقال فاضلاب ملک شهر هم دچار شکستگى شد

رم برای جذب دائمی سردار 
شرط گذاشت

باشگاه رم قصد دارد سردار آزمون را به شکل دائمى جذب کند، اما یک 
مشکل بر سر این راه وجود دارد. بایرلورکوزن صدرنشین قاطع این 
فصل از رقابت هاى بوندسلیگاست. این تیم با ژابى آلونسو روزهاى 

فوق العاده اى را سپرى مى کند...
۲

۷

۸

در صفحه در صفحه ۷۷ بخوانید بخوانید

 پیام تسلیت 
وزیر ارشاد در پی 

درگذشت 
آیت ا... شوشتری

جاماندگان سهام عدالت چند نفرند؟ مشارکت در انتخابات معادلات بین المللی را تغییر می دهدجهان نما توصیه اپل درباره گوشی خیس شدهاستان ۳ صبحانه بد براى دیابتى هاتکنولوژی سلامت

عزم جدی اصفهان

 برای بهترین استقبال از مسافران نوروزی

۳

هر روز که بــه ایام تعطیــلات نــوروزى نزدیک تر 
مــى شــویم، مســئولان اســتان اصفهــان درباره 
 برنامه ریزى هاى گسترده اى که به منظور استقبال از 

مسافران نوروزى دارند، بیشتر اطلاع رسانى مى کنند.

در جدیدترین این موارد، شهردار اصفهان که به منظور 
بازدید از نمایشگاه مطبوعات به تهران رفته بود، در غرفه 
خبرگزارى »ایرنا» حاضر شد و در گفتگو با خبرنگاران 

ین خبرگزارى، گفت که...

۲

جنجال 
«شب مهتابی»

روز درختکارى 
110110 هزار درخت 
کاشته مى شود

در قالب  طرح ابتکاری شهرداری اصفهاندر قالب  طرح ابتکاری شهرداری اصفهان

شهردارى فلاورجان در نظر دارد بر اساس مصوبه شماره 6/1373 مورخ 1402/10/04  نسبت 
به اجراى پروژه زیر از طریق برگزارى مناقصه انتخاب پیمانکار نماید.

- آخرین مهلت ارسال پیشنهاد قیمت تا پایان وقت ادارى روز سه شنبه مورخ 1402/12/15
مى باشد.

- جهت کسب اطلاعات بیشتر به سایت اینترنتیwww.falavarjan.irمراجعه فرمائید.

‹‹تجدید آگهی مناقصه ››

شهرداری فلاورجان

نوبت دوم

 م.الف:۱۶۶۶۷۱۴

پروژه احداث ساختمان ادارى و ایستگاه آتش نشانى  ناحیه گارماسه شهر فلاورجان

محل پروژه : گارماسه فلاورجانمبلغ اعتبار پیش بینى شده :  15/000/000/000 ریالمدت پروژه : 3 ماه

نوع فهرست بها :  ابنیه سال 
محل تامین اعتبار : شهردارى فلاورجانشاخص دوره مبنا:میانگین سه ماهه سوم سال14021402

ستاد سامانه در کلیات عملیات اجرایى  : مطابق با اسناد مناقصه بارگذارىشده

بدینوسیله اداره تصفیه امور ورشکستگى اصفهان به قائم مقامى از  ورشکسته آقاى محمد رضا شمس هرندى در نظردارد خط تلفن همراه 
را به شرح ذیل از طریق مزایده بفروش برساند:

شرح موارد مزایده :
- تلفن همراه به شماره 09131131889  به ارزش 200/000/000 ریال 

- قیمت پایه  مورد مزایده : 200/000/000 ریال مى باشد .
زمان ومکان مزایده : مزایده روز سه شنبه مورخ1402/12/15  ساعت 11صبح .

در محل اداره تصفیه به آدرس : اصفهان -خیابان شهید نیکبخت - نبش کوچه 6 ( ژاله ) اداره تصفیه امورورشکستگى اصفهان برگزار مى شود .
شرایط مزایده :

1- فروش نقدى مى باشد.   
  2-کلیه شــرکت کننــدگان در مزایده مى بایســت 5٪  از مبلغ مزایده را به حســاب ســپرده دادگســترى اصفهان به شــماره  

IR110100004061012907670593
    واریز و اصل فیش واریزى را همراه با درخواست شرکت در مزایده تا قبل از جلسه مزایده به اداره تصفیه ارائه نمایند.

3- پیشنهادها در ساعت 10صبح روز مقرر بررسى خواهد شد .حضور پیشنهاددهندگان درجلسه مزایده الزامى است وبرنده کسى است که 
بالاترین قیمت را پیشنهاد دهد .

4- اداره تصفیه در رد یا قبول پیشنهادها مختار است .
5-در صورتى که برنده مزایده در مهلت مقرر قانونى از پرداخت ثمن مزایده خوددارى نماید .مسئول کسر احتمالى قیمت و خسارات حاصل 

از تجدید مزایده خواهد بود که بدوااز سپرده او استیفا مى شود و سپرده تا تعیین کسر قیمت و خسارات  وارده مسترد نخواهد شد .
6- هزینه هاى نشر آگهى مزایده به عهده برنده مزایده خواهد بود .

متقاضیان براى کسب اطلاعات بیشتر و هماهنگى 5روز قبل از تاریخ مزایده به اداره تصفیه امور ورشکستگى اصفهان مراجعه نمایند .
تلفن :  36611086- 031

آگهی مزایده 

باغستانی -معاون قضایی رییس کل دادگستری استان اصفهان و رئیس اداره تصفیه امور ورشکستگی استان اصفهان

 ،(︕︻) ﹜︀﹇ ︣ت︱ ︣وز و﹜︀دت﹛︀︨
﹝︡ی ﹝﹢︻﹢د ﹝︊︀ر  ︋︀د

5اسفند- جنگ روسیه و اوکراین وارد سومین  امروز –
سال خود مى شود. پنجم اسفندماه سال 1400 بودکه 
روسیه در بزرگ ترین حمله نظامى متعارف به خاك اروپا 
از زمان جنگ جهانى دوم به این سو، به خاك اوکراین 
لشکرکشى کرد. بحران جدى بین روسیه و اوکراین از 

سال 2014 که روس ها شبه جزیره ...

۸

رىرى 
ختخت 
ودود

فوتبالی که فوتبالی که 
نویدکیا دوست دارد...نویدکیا دوست دارد...

برایم بریرم برایرممررم بر برایم بریرم یبرییرم بریم ررمم ااییبررر رم برایابم
ششششش

صد دارباشگاه رم قصد دار م قصگاهر صدباش ه رمشگا ارب
ر این بر سمشمشکل بر سر این ینشکل مشک سرل بر
بت هصلفصل از رقابت ها ز رقافص تهاقابتفصل ل از
لعادفوق العاده اى ر ه اىفوق ى رق الع ده اىفو
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جاماندگان سهام عدالت 
چند نفرند؟

 پیام تسلیت وزیر ارشاد در 
پى درگذشت آیت ا... شوشترى

خبرخوان
آمار بالاى مبتلایان جدید

 سرطان روده
روزنامه همشهرى |رئیس دانشگاه 
علوم پزشکى شهید بهشتى مى گوید 700 هزار 
نفر را غربالگرى سرطان روده بزرگ کرده اند که 
منجر به شناسایى موارد جدید شده است. علیرضا 
زالى افزود: ما در راســتاى همین مأموریت، در 
سیزده اســتان طرح غربالگرى سرطان روده 
بزرگ یا کولون، پســتان و تیروئیــد را انجام 
دادیم که در غربالگرى ســرطان روده بزرگ 
بالغ بر 1500 مورد مشــکوك پیدا کردیم و  از 
این 1500 نفر، نزدیک به 140 مورد جدید مبتلا 
به ســرطان روده بزرگ یا کولون را شناسایى 

کردیم.

تکلیف روشن شد
فیلم نیوز |تکلیــف گزینه هاى اکران 
نوروز 1403 مشخص شــد. «تمساح خونى»، 
«بى بدن»، «آســمان غرب»، «پرویزخان»، 
«آپاراتچى»، «نوروز» و «ایلیا در جســتجوى 
قهرمان»، از روز 23 اســفند روى پرده خواهند 
رفت؛ ترکیبى متشــکل از یــک فیلم کمدى، 
یک جنایى، یک ورزشى، یک جنگى و دو فیلم 
کودك و نوجوان. از این بین به نظر مى رســد 
بیشــتر از همه مى توانیم به فروش «تمســاح 
خونى» و «بى بدن» در گیشه امیدوار باشیم. با 
اینکه از میان فیلم هاى تولید شده در سال هاى 
1400 و 1401 گزینه هــاى زیادى هنوز رنگ 
اکران را ندیده اند اما فیلم هاى نوروز امســال از 
میان آثارى انتخاب شده اند که یک سال اخیر 
ساخته شده و در جشــنواره چهل ودوم حضور 

داشته اند.

براى بار سوم ازدواج 
نکرده ام!

برترین ها|در روزهــاى گذشــته برخى 
رسانه ها با انتشار تصاویرى، ادعاى ازدواج سوم 
بهاره رهنما را مطرح کردند. اما حالا او با انتشار 
یک یادداشت در برابر شایعه ازدواجش موضع 
گرفته و ناراحتى اش را به زبان آورده است. بهاره 
رهنما گفته که ازدواجى در کار نبوده و اگر روزى 
تصمیم به این کار بگیرد، تنها دلیل  این بازیگر 

خانواده دوستى و اهل خانواده بودن او است!

مافیا در بازى مافیا!
هنرآنلاین | شاید این سوال پیش بیاید 
که مگر چقدر بازیگر داریم کــه علاقه مند به 
بازى و حضور در رئالیتى شــوها و گیم شــو ها 
باشــند؟ طبیعتاً تعداد چهره هایى که اهل بازى 
باشند کم اســت اما در وضعیت کساد سینما و 
تلویزیون که بازیگران کمتر پیشــنهاد کارى 
مناســب خود را دریافت مى کنند، براى گذران 
زندگى و کسب درآمد، تا دلتان بخواهد بازیگرانى 
هســتند که مایل به حضور در برنامه باشند. اما 
طبیعتا برنامه ساز دوست ندارد الگویى که از پیش 
امتحانش را پس داده و دایره مخاطب خودش 
را دارد، کنار بگذارد و ریســک کند.این رویکرد 
منجر به نوعى انحصارگرایى در انتخاب چهره ها 
شده است  و به نظر مى رسد که شبیه همان بازى 
مافیایى که انجام مى دهند، در انتخاب بازیگران 
هم مافیا وجود دارد؛ این نه به نفع برنامه ســاز 

است و نه چهره ها. 

«دان» نامزد شد!
بهمــن دان، بازیگر قدیمى  برترین ها |
ســینما و تلویزیون با انتشــار یک استورى از 
کاندیداتورى خود در انتخابات مجلس دوازدهم 
خبر داده اســت. دان در حال حاضــر در کنار 
بازیگرى به کار کشــاورزى هم مشغول است. 
یکــى از ویژگى هاى بارز ایــن بازیگر فیزیک 
ظاهرى اش است که به درد نقش هاى خشن  
فیلم ها مى خورد و از همین رو در اکثر فیلم ها هم 

در چنین نقش هایى بازى کرد.

نماینده مردم تهران در مجلس شوراى اسلامى در پاسخ 
به سوالى درباره شــمار جمعیت جاماندگان سهام عدالت 
گفت: جاماندگان ســهام عدالت جمعیت قابل توجهى را 
شامل مى شوند و جمعیتشان بیش از 24 میلیون نفر یعنى 
بیش از یک چهارم جمعیت کشــور برآورد مى شود که در 
سه گروه قابل دسته بندى و احصا هستند.به گفته محسن 
پیرهادى گروه اول طیفى از افراد تحت پوشش سازمان هاى 
حمایت گر دولتى همچون بهزیســتى و کمیته امداد امام 
(ره) هستند که تاکنون ســهام عدالت دریافت نکرده اند و 
شمارشان حدوداً 4 میلیون 800 هزار نفر برآورد شده است 
و پرداخت ســهام عدالت به آنها در اولویت پیگیرى هاى 

مجلس و دولت قرار دارد.وى افزود: گروه دوم هموطنانى 
هستند که طى سالهاى 85 تا 91 مشمول دریافت سهام 
عدالت شدند اما در پى بروز مشکلاتى از سبد سهام عدالت 
بیرون آمدند و شمارشان بیش از 1میلیون و 600 هزار نفر 
برآورد مى شود.عضو هیأت رئیسه مجلس افزود: گروه سوم 
جمعیت 19 میلیون نفرى واجد شرایط دریافت سهام عدالت 
اســت که جزو دهک هاى کم درآمد اقتصادى محسوب 
مى شوند اما هنوز سهام عدالت دریافت نکرده اند.پیرهادى 
گفت: در دولت هاى گذشته طیفى به بزرگى همین جمعیت 
از سهام عدالت برخوردار شده اند که از نظر طبقه اقتصادى 

واجد شرایط دریافت سهام عدالت نیستند.

وزیر فرهنگ و ارشــاد اســلامى در پى درگذشــت 
آیت ا... حاج شــیخ عبدالقائم شوشــترى پیام تسلیتى 
صــادر کــرد. در پیــام محمــد مهدى اســماعیلى

 آمده است:
 ارتحال عالم فاضل و معلم اخــلاق، حضرت آیت ا... 
حاج شیخ عبدالقایم شوشترى موجب تألم و تاثر گردید. 
این عالم وارسته و ربانى که با سلوکى عارفانه در طول 
حیات پربرکت خویش سالها به تدریس و تربیت طلاب 
علوم دینى پرداخت بــه عنوان عالمى بــى بدیل در

 زمینه  هاى عرفان، اخلاق، ادیان، مذاهب شناخته مى 
شد که با سیر و ســلوك عرفانى خویش و تحصیل در 

محضر بســیارى از بزرگان علم و عرفان از سرآمدان 
عرفان اسلامى به شمار مى رفت. 

اسماعیلى در ادامه پیام تسلیتش آورده است: اینجانب 
ضایعه درگذشت آن عالم فقید را که ولایت مدارى از 
خصایص بارز او بــود و ارادت و اعتقاد به انقلاب را در 
سخن و کردار ابراز مى داشــت به محضر مقام معظم 
رهبرى، بیت معظــم و مکرم آن مرحــوم، طلاب و 
اســاتید علوم دینى و دیگر علاقمندان تسلیت عرض 
نموده و از خداوند ســبحان همنشــینى آن مرحوم با 
اولیــا و صالحــان و بــراى بازماندگان صبــر و اجر 

مسالت دارم.

آرمان کیانى
امروز –5اسفند- جنگ روســیه و اوکراین وارد سومین 
سال خود مى شود. پنجم اســفندماه سال 1400 بودکه 
روسیه در بزرگ ترین حمله نظامى متعارف به خاك اروپا 
از زمان جنگ جهانى دوم به این ســو، به خاك اوکراین 

لشکرکشى کرد. 
بحران جدى بین روسیه و اوکراین از سال 2014 که روس 
ها شبه جزیره کریمه را به خاك خود الحاق کردندآغاز شد. 

اما بعد از آن بود که تصمیم قطعى اوکراین براى پیوستن 
به ناتو، روس ها را مجاب کرد کــه این اقدام یک تهدید 
جدى علیه منافع روسیه بوده و درنتیجه به همسایه غربى 

خود حمله کردند.
البته روس ها این اقدام خود را نه تهاجم نظامى که عملیات 
ویژه لقب داده اند اما هر چه هست، امروز بعد از دو سال از 
حمله نظامى روسیه به اوکراین، چشم انداز روشنى از صلح 

در منطقه مشاهده نمى شود.

در طولى دو سالى که از جنگ این دوکشور گذشته است، 
ابعاد متعددى از تقابل بین آنها به وجود آمده اســت. اما 
حالا جنگ روســیه و اوکراین به دنیاى هنر هم کشیده 

شده است. 
ماجرا بر سر فروش یک تابلو است. تابلویى با عنوان «شب 
مهتابى» اثر ایوان آیوازوفسکى در خانه حراج مسکو که به 
ارزش یک میلیون دلار فروخته شــد اما حالا فروش آن 

بحث برانگیز شده است.

«ایوان آیوازوفســکى» نقاش روس در سال 1817 در 
کریمه متولد شــد. این قلمرو مهم استراتژیک در طول 
سال ها بارها در میان قدرت هاى مختلف تغییر کرده است 

و از سال 2014 در اختیار روسیه قرار گرفته است. 
اوکراین مدعى شده است این اثر از موزه تاریخ منطقه اى 
ماریوپول در این کشور به سرقت رفته است. فروش این 
تابلو در حراج مسکو نخســتین بار زمانى خبرساز شد که 
«گیندوز ممدوف»، معاون سابق دادستان کل اوکراین 
در صفحه اجتماعى خود به ایــن موضوع پرداخت که به 
طور گســترده اى در مطبوعات اوکراین بازتاب پیدا کرد 

و خبرگزارى روسى تاس نیز فروش این اثر را تائید کرد.
به گفته «ممدوف» اینترپل این نقاشى ها را در فهرست 
تحت تعقیب بین المللى قرار داده است چون به گفته او این 
نقاشى در سال 2014 در میان گروهى از آثار هنرى دیگر با 
نقض قوانین بین المللى به موزه هنر سیمفروپل در کریمه 

منتقل شده است.
این در حالى است که «ســرگئى پودستانیتسکى» یکى 
از بنیانگذاران خانه حراج مســکو، بــه تاس- خبرگزاى 
رسمى روسیه- گفته است: «هیچ مدرکى دال بر ادعاهاى 
عجیب طرف اوکراینى وجود ندارد.» خانه حراج مسکو 
ادعاى دزدیده شدن این نقاشــى را رد کرده و گفته است 
که آیوازوفسکى بسیارى از نقاشــى هاى مشابه را تولید 
کرده است و این یک نقاشى متفاوت است و تابلویى که 
فروخته است مربوط به سال 1878 است و قسطنطنیه را 

به تصویر مى کشد.
آن طور که رسانه ها گزارش داده اند، موزه هنر سیمفروپل 
و موزه فرهنگ هاى محلى ماریوپل در سال 2014 توافق 
کردند که 52 نقاشــى از صندوق مــوزه اوکراین براى 
نمایشگاهى از کریمه به ماریوپل برود. در مارس 2014، 
موزه سیمفروپل خواستار بازگرداندن زودهنگام این آثار به 
کریمه شد که از آن زمان توسط روس ها اشغال شده بود. 
در سال 2017گروهى از نظامیان بازنشسته کریمه این 
نقاشــى ها را از موزه ماریوپل دزدیده و به کریمه منتقل 
کردند و دفتر دادستانى اوکراین در کریمه اعلام کرد که 
50 نقاشى به پایگاه داده اینترپل اضافه شده است. مقاماتى 
که در تحویل این آثار مشارکت داشتند با مجازات زندان 

مواجه شدند، اما در نهایت عفو شدند.

آغاز سومین سال جنگ روسیه و اوکراین همزمان با ورود به دنیاى هنر 

جنجــال «شب مهتــابى»   انتخابات فرصت است
باشگاه خبرنگاران جوان | اسحاق جهانگیرى، 
فعــال کارگزارانى اصلاح طلب و معــاون اول دولت 
روحانى در ســخنانى گفته است: دوستانى که خود را 
از انتخابات کنار مى کشــند، فرصت نقد کردن را هم 
از خودشــان مى گیرند. انتخابات یک فرصت است، 
فرصتى که در بطن آن مسائل کشــور نقد شود. باید 
مســائل  باز و گفته شود که مســائل کشور چیست؟  
برخى در اصلاحات بر این باور هســتند که به آسانى 
مى توان آراء ســفید و اعتراضى را پشت یک لیست 

بسیج کرد. 

عصبانیت روزنامه دولت  
روزنامه ایران| تهمت «سکوت انتخاباتى» 
نسبت به دولت و رئیس جمهور، از ترفندهایى است 
که فقط در خورجین مخالفان واقعیت پیدا مى شــود؛ 
کسانى که تلاش مى کنند موهومات خود را به عنوان 
تحلیل سیاسى جا بزنند و از این طریق، جلب نظر کنند. 
البته به نظر مى رسد منظور عده اى این باشد که دولت 
خود یک طرف رقابت انتخاباتى باشد و در این رویداد 
ملى مانند یک حزب سیاسى در رقابت با جریان هاى 
سیاسى عمل کند. براى این عده قابل درك نیست که 
دولت، به جاى حضور غیرقانونى در انتخابات به عنوان 
یک طرف رقابت، صرفاً به عنوان بسترساز، مشوق و 
مجرى انتخاباتى سالم، رقابتى، قانونى و پرشور حضور 

داشته باشد و به نقش قانونى خود عمل کند.

دولت جوابیه!
روزنامه جمهورى اسلامى |رسانه ها 
از انتشار جوابیه ها خسته نمى شــوند ولى براى دولت 
زیبنده نیست که به «دولت جوابیه» ملقب شود، عنوانى 
که اکنون اصحاب رسانه آن را دستمایه طنز در محافل 
خود کرده اند. توصیه ما به دولت این است که در بخش 
اطلاع رسانى به جاى تقابل، به تعامل روى آورد البته اگر 
با جایگاه و اهمیت افکار عمومى آشنائى دارد و طالب 

صلاح خود است.

روحانى نامه سوم را هم 
نوشت

سومین نامه حجت الاسلام والمسلمین  فرارو |
حسن روحانى به شــوراى نگهبان براى اعلام دلایل 
ردصلاحیت در انتخابات ششمین دوره مجلس خبرگان 
رهبرى ارسال شد. براســاس گزارش سایت رسمى 
روحانى، دو نامه قبلى رئیس جمهور سابق به شوراى 
نگهبان بى پاسخ مانده اســت. انتظار مى رود چنانکه 
اعضاى این شــورا گفته اند، در زمانــى کوتاه دلایل 

ردصلاحیت روحانى اعلام شود.

افراد زیر 15 سال کارت ملى 
مى  گیرند!

باشگاه خبرنگاران |رئیس ســازمان ثبت 
احوال گفت: تا امروز به بالاى 15 ساله ها کارت ملى داده 
مى شده، ولى حالا شرایط فرق کرده است. هاشم کارگر 
گفت: قرار است فرزندى که به دنیا مى آید از همان ابتدا 
برایش کارت ملى صادر شــود. تا امروز به بالاى 15

ساله ها کارت ملى داده مى شده، ولى حالا شرایط فرق 
کرده است. زیرساخت ها فراهم شده و منتظر گرفتن 
مجوز هستیم تا هر ایرانى که به دنیا آمد، از همان ابتدا 

شناسنامه و هویت ملى داشته باشد.

درگذشت نامزد انتخابات
باشگاه خبرنگاران جوان| حسن حسینى راد 
یکى از نامزد هاى انتخابات مجلس دوازدهم سه شنبه 
شــب در حین عزیمت از تهران به تویسرکان در جاده 
ســاوه تصادف کرده و جان باخت. حســین افشارى، 
فرماندار و رئیس هیأت اجرایى انتخابات شهرســتان 
تویسرکان به مناسبت درگذشــت حسن حسینى راد 
نامزد انتخابات دوازدهمیــن دوره انتخابات مجلس 
شــوراى اســلامى در حوزه انتخابیه تویسرکان پیام 

تسلیتى صادر کرد

دریا قدرتى پور
موضوعى نخ نما و زخمى کهنه که گویا قرار نیســت سفره آن جمع شود. 
پدیده اى که سال هاست حوزه ســلامت را دچار چالش کرده است تا جایى 
که پزشکان تا زمانى که زیرمیزى نگیرند دست به تیغ نمى شوند و به اتاق 

عمل نمى روند.
این در حالى است که زیرمیزى گرفتن خلاف قانون است و همانطور که سایر 
اقشار جامعه براى بالا بردن درآمدشان مجاز نیستند زیرمیزى بگیرند، این 
 قانون شامل پزشکان هم مى شود و آن ها هم نباید تافته جدا بافته باشند. البته 
اگر بیمار شکایت کند و این تخلف اثبات شود، مجازات هایى براى زیر میزى 
تعیین شده است؛ از جریمه هاى نقدى گرفته تا انفصال موقت و حتى دائمى از 
طبابت. اما اغلب بیماران راضى نمى شوند تخلف پزشک معتمد خود را گزارش 
دهند و ترجیح مى دهند روند درمانشان را طى کنند، چراکه با گزارش چنین 
تخلفاتى احتمالاً پزشک مورد نظر حاضر به ادامه درمان بیمار نخواهد بود. 
اینجاست که نقش نظارت نهادهایى، چون مجلس، وزارت بهداشت و سازمان 

نظام پزشکى پر رنگ مى شود. 
مهدى رضایى، معاون سازمان بیمه سلامت کلید حل این مشکل را در مواجهه 
درست با تعرفه هاى پزشــکان مى داند و مى گوید: معتقدیم براى حل این 
معضل باید توافق صورت بگیرد که در حال حاضر شوراى عالى بیمه مرجع 
تصمیم گیرى در این خصوص است، ما معتقدیم آنچه مورد توافق شوراى 
عالى بیمه قرار گرفت مبناى تعرفه بوده اســت که اگر مورد توجه قرار مى 
گرفت فصل الخطاب بود. امیدوار بودیم آن مصوبه به تایید سازمان برنامه و 

بودجه و هیات دولت قرار مى گرفت.
در حال حاضر بیمه ها با کسرى بودجه مواجه هستند و آنطور که معاون بیمه 
سلامت مى گوید اگر حمایت دولت در کسرى بودجه جبران مى شد و تعرفه 

پزشکان نیز واقعى تصویب مى شد شاهد رشد زیرمیزى ها نبودیم.
هم اکنون توازنى بین سرانه بیمه با هزینه ها وجود ندارد و این عدم همخوانى 
باعث شده تعرفه هاى مصوب متناسب با قیمت روز و تمام شده از سوى جامعه 

پزشکى نباشد.

رضایى در این رابطه معتقد است: باید به یک نقظه مشترك قیمت تمام شده 
و منصفانه با جامعه پزشکى برسیم وگرنه عدم توافق منجر به بروز پدیده هاى 

نامتعارف مى شود.
معاون سازمان بیمه سلامت با اشاره به اینکه اگر تعرفه هاى پزشکى عادلانه 
تعیین نشود پدیده هایى مانند زیرمیزى و دریافت مبالغ غیررسمى و خارج از 
تعرفه زیاد مى شود گفت: این موضوع مشکلاتى را براى شهروندان ایجاد 

مى کند.  

زیرمیزى هنوز هست!

 با اعلام رسمى مدیرعامل شرکت پارس خودرو، همکارى 
این گروه خودروسازى با سایک موتور (SAIC) چین و 
عرضه خودروهاى برقى این برنــد در ایران به زودى آغاز 

خواهد شد.
شــرکت پارس خودرو که سابقه تأســیس آن به عنوان 
قدیمى تریــن خودروســاز خاورمیانه به ســال 1335

خورشیدى بازمى گردد تا به حال توانسته با تولید نزدیک به 
40 خودرو متفاوت از جمله آریا شاهین، کادیلاك سویل، 
شورولت رویال، پاترول، ماکســیما، مگان و خانواده تندر 
90 مشتریان و خریداران بسیارى را از دیرباز به سوى این 
برند جذب کند. حال با عنایت به جدیدترین اخبار خودرو 
این شرکت خودروسازى قدیمى در راستاى افزایش تنوع 
 (SAIC) محصولات خود از همکارى رسمى با سایک

چین خبر داده است.
محمد حسین ادیانى، مدیرعامل شرکت پارس خودرو با 
بیان اهداف این شــرکت از همکارى مشترك با سایک 

چین ابراز خرسندى کرد و افزود:
همکارى پارس خودرو و ســایک موتور چین در ابتدا بر 
مبناى واردات خودرو صورت خواهد گرفت. این شرکت 

تصمیــم دارد تا 
در گام نخســت 
اوور  کــراس 
رووى  هیبریدى 
eRX5 را به بازار 
ایران بیــاورد که 
الکتریکى  نسخه 
ام    کــراس اوور 
RX5 جــى 
اســت. پس از آن 
نیــز محصولات 

دیگرى با روش مونتاژ CKD از برند سایک توسط پارس 
خودرو به بازار ایران عرضه خواهند شد.

شرکت پارس خودرو که از ســال 98 و همزمان با خروج 
برلیانس از ایران بیشتر از 50 درصد خط تولید این شرکت را 
نیز تعطیل کرد، از همان سال به تولید برخى از نسخه هاى 
کوییک و ســاینا 

مشغول است.
در مقابــل امــا 
شــرکت سایک 
چیــن  خــودرو 
یکى  به عنــوان 
برتریــن  از 
ان  ز وســا ر د خو
شــناخته  جهان 
مى شــود و تــا 
پایان سال 2023

میلادى با درآمدى نزدیک به 108 میلیارد دلار بالاتر از 
خودروسازان مشهورى چون تسلا، نیسان و کیا موتورز، 

عنوان دهمین خودروساز پرفروش جهان را تا به امروز با 
خود یدك مى کشد.

خبر همکارى پارس خودرو و سایک موتور چین در حالى 
منتشر شده که این شرکت چینى در زمینه تعهدات خود 
سابقه درخشانى نداشته اســت. شرکت آذویکو طى نیمه 
دوم دهه 1390 محصولات ام  جــى (MG) را در ایران 
مونتاژ مى کرد. شــرکت ام  جى ایران نیز طى همین دهه 
خودروهاى وارداتى ام  جى را وارد بــازار ایران کرده بود. 
خودروسازى فردا نیز تصمیم داشت تا ام جى RX5  را در 
ایران مونتاژ کند. با این  حال، پس از بازگشت تحریم ها، 
ســایک موتور و ام جى به عنوان برند زیر مجموعه این 
کمپانى نیز از بــازار ایران رفتند؛ بنابراین ممکن اســت 
تا در آینده باز هم شــاهد بدقولى و خروج این شــرکت 
خودروسازى از کشورمان باشــیم. اما اگر همه چیز طبق 
برنامه پیش برود، در آینده نزدیک بازار خودرو ایران میزبان 

خودروهاى برقى سایک خواهد بود.

خودروهاى برقى سایک توسط پارس خودرو وارد مى شود
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2 میلیون تن کالا از گمرکات
 اصفهان صادر شد

حضور گشت هاى پلیس راه
 در جاده هاى اصفهان 

پیکر آیت ا... شوشترى
 تشییع شد

مراسـم تشـییع و تدفیـن پیکـر آیـت ا... عبدالقائـم 
شوشترى از علما و فقهاى حوزه علمیه روز پنجشنبه 
در اصفهان برگزار شـد. ، این مراسـم از میدان فیض 
با حضور مـردم ولایت مـدار اصفهان برگـزار و پیکر 
این عالـم ربانى و اسـتاد اخـلاق و عرفـان در تخت 
فولاد تکیه فاضل هندى به خاك سپرده شد. آیت ا... 
«عبدالقائم شوشترى» استاد پیشین حوزه هاى علمیه 
قم و اصفهان و یکـى از مجتهـدان و عرفاى معاصر 
شیعى پس از تحمل یک دوره بیمارى، یکم اسفند در 

77 سالگى، دارفانى را وداع گفت.

کاشت گل  به کمک تفاله چاى
معاون خدمات شـهرى شـهردارى اصفهـان گفت: 
چهار تن تفاله چاى خشـک پس از فـرآورى (تبدیل 
کود) بـه محیط کشـت گل هـاى بهاره تبدیل شـده 
است وگل هاى نوروز حاصل این ابتکار است. مهدى 
بقایى اظهار کرد: سال جارى براى نخستین بار چهار 
تن تفاله چاى خشک شـده از موکب ها و هیئت هاى 
مذهبى در ماه محرم توسط مدیریت پسماند دریافت 
و به سازمان پارك ها و فضاى سـبز تحویل شد. وى 
افزود: ایـن تفاله ها پس از فـرآورى با خاك شـرایط 
مطلوبى را براى کشـت گل هاى بهـاره فراهم کرده 
است که امسال گل هاى نوروزى با این فناورى کاشته 
خواهند شد. وى تصریح کرد: در اصفهان روزانه حدود 
هزار تن پسـماند از سـطح شـهر جمع آورى مى شود 
که یکى از برنامه هـاى مورد هدف خدمات شـهرى 
تا سال 1410 کاهش 200 تن پسـماند از حدود یک 

هزار تن است.

آخرین وضعیت حجم سد 
زاینده رود  

بر اساس آخرین آمار اعلام شده از سوى دفتر مطالعات 
پایه منابـع آب، از ابتداى سـال آبى تا بیست وهشـتم 
بهمن موجودى مخزن 31 سد در کشور کاهش داشته 
است. بر اسـاس آخرین آمار اعلام شـده از سوى دفتر 
مطالعات پایه منابع آب، حجم آب پشت سد زاینده رود 
به 274 میلیون متر مکعب رسـیده که برابر 22 درصد 
از حجم سد بوده و نسـبت به سال گذشته 106 درصد 

افزایش را ثبت کرده است.

افتتاح مرکز تحقیقات حقوق
 در دانشگاه آزاد اصفهان

مرکز توسـعه آموزش و تحقیقات حقوق و شبیه سازى 
رسیدگى به دادرسى در دانشـگاه آزاد اسلامى اصفهان 
افتتـاح شـد. رییـس کل دادگسـترى اصفهـان در این 
آیین گفـت: تفاهمنامه اى از سـوى معاونـت اجتماعى 
و پیشـگیرى از وقوع جرم دادگسـترى با دانشـگاه آزاد 
اسـلامى اصفهان براى راه اندازى و ایجـاد دادگاه هاى 
مجازى منعقد شـد که دانشگاه زیر سـاخت هاى آن را 
فراهم کرد. حجت الاسـلام اسـدا... جعفرى افـزود: با 
توجه به محدودیت هـاى که در محاکـم قضایى براى 
حضور دانشـجویان و دانش آموزان وجـود دارد و حجم 
فعالیت همکاران قضایى بسـیار زیاد است با این تفاهم 
نامه و راه اندازى این مرکز زمینـه آموزش روند فعالیت 
قضایى فراهم مى شـود. وى گفت: این مرکز مانند یک 
دادگاه شبیه سازى شده و وظایف وکیل مدافع تا مرحله 

صدور دادنامه مشخص و اجراى مى شود.

دلیل کناره گیرى
 امام جمعه شهرضا 

حجت الاسلام سـید نعمت ا... صالح با انتشـار پیامى از 
سـمت خود به عنوان امام جمعه شـهرضا، کناره گیرى 
کرد. در بخشى از پیام حجت الاسلام سید نعمت ا... صالح 
آمده است: بر خود وظیفه مى دانم با شکر گزارى به درگاه 
خداوند متعال از لطف و عنایات بـى دریغ مردم در طول 
پنج سال گذشـته بابت نهاد مقدس نماز جمعه و افتخار 
بر صداقت و ایمان و کرامت شـما مردمان دیار شهرضا، 
به اطلاع مى رسـانم که وى به دلیل مشـکلات شـدید 
جسمانى از ادامه تصدى امامت جمعه شهرستان شهرضا 

معذور و کناره گیرى خود را اعلام مى کنم.

سهیل سنایى
هر روز که به ایام تعطیلات نوروزى نزدیک تر مى شویم، 
مســئولان اســتان اصفهان درباره  برنامه ریزى هاى 
گسترده اى که به منظور اســتقبال از مسافران نوروزى 

دارند، بیشتر اطلاع رسانى مى کنند.
در جدیدترین این موارد، شهردار اصفهان که به منظور 
بازدید از نمایشگاه مطبوعات به تهران رفته بود، در غرفه 
خبرگزارى »ایرنا» حاضر شد و در گفتگو با خبرنگاران ین 
خبرگزارى، گفت که مسافران نوروزى اصفهان نگران 
اسکان در ایام نوروز نباشــند، زیرا زیر ساخت هاى لازم 

فراهم شده است.
از گفته هاى على قاســم زاده این طور بــر مى آید که 
مجموعه مدیریت شهرى حســاب ویژه اى روى آورده 

مسافران نوروزى براى اصفهان باز کرده است: 
«جلسات ســتاد تسهیلات ســفرهاى نوروزى از 2 ماه 
گذشــته در اصفهان آغاز شــده اســت و براى اسکان 
مسافران نوروزى ظرفیت تمام هتل ها، مهمان پذیرها 
و خانه هاى مســکونى از طریق اتحادیه هاى املاك به 

کار گرفته شده است. همچنین کمپ هاى گردشگرى، 
ظرفیت کلاس هاى درسى و ورزشگاه هاى سطح شهر 
جهت مواقع بحرانى در اختیار مســافران نوروزى قرار 
مى گیرد. امسال براى نخستین بار، اتاقک هایى به سبک 
قدیم در کمپ شــهردارى اصفهان (فدك) ساخته شده 
است که از لحاظ امنیت، ســرمایش و گرمایش شرایط 
بهترى دارند و براى کســانى که علاقمند هستند، قابل 

استفاده است.»
این در حالى است که پیش تر معاون امور عمرانى استاندار 
و قائم مقام ستاد اجرایى خدمات ســفر استان اصفهان 
گفته بود  تلاش براى رشد 10درصدى ورود گردشگران 

نوروزى به اصفهان در حال انجام است.
مهران زینلیان که در هفتمین نشست این ستاد صحبت 
مب کرد، از عزم تمامى مسئولان استان براى رشد 10 
درصدى ورود گردشگران به اصفهان در نوروز 1403 خبر 
داد و گفت که از نیمه دوم سال 1402 نشست هاى منظم 
این ستاد براى برنامه ریزى به منظور خدمات رسانى بهینه 

به گردشگران برگزارشده است.

معاون امور عمرانى اســتاندار و قائم مقام ستاد اجرایى 
خدمات ســفر اســتان اصفهان ادامه داد: تا پایان سال 
امیدواریم یک یا دو نشست دیگر برگزار و هماهنگى هاى 
لازم را براى توســعه اســتان بر مبنــاى صنعت پاك 

گردشگرى فراهم سازیم.
او افزود: براى دســت یابى به رشــد 10درصدى ورود 
گردشــگران نوروزى به اصفهان، برنامه هاى ستاد باید 
طرح محور باشد و تمامى آن ها در مقایسه با نوروز 1402 
برنامه ریزى  شده و نقاط قوت و ضعف کمیته هاى ستاد 
با جزئیات مورد بررســى قرار گیرد تا در نوروز پیش رو 
که بهار قرآن و بهار طبیعت باهم تقارن یافته به توسعه 

مناسبى دست  یابیم.
به این ترتیب به نظر مى رســد نوروز آینده در اصفهان 
از حیث دگرگونى در استقبال از گردشگرانى که به این 
شهر مى آیند، نوروز متفاوتى خواهد بود. این از اظهارات 
مدیران ارشد استان قابل اســتنباط است. فقط مى ماند 
روزهاى پایانى نوروز و بعد از آن تا راســتى آزمایى آنچه 

امروز بر زبان ها جارى شده در عمل هم اثبات شود.

عزم جدى اصفهان براى بهترین
 استقبال از مسافران نوروزى

رئیس پلیس راه فرماندهى انتظامى اســتان اصفهان از 
حضور مضاعف تیم هاى گشتى این پلیس در جاده هاى 
استان جهت رفاه حال شهروندان و تسهیل در رفت و آمد در 

سطح محورهاى مواصلاتى در تعطیلات جارى خبر داد.
على مولوى اظهار کرد: با توجه به تعطیلات پایان هفته 
گذشته و ولادت حضرت مهدى (عج) به منظور افزایش 
ایمنى، تسهیل در امر عبور و مرور در راه هاى مواصلاتى 
استان و پیشگیرى از تصادفات و حوادث ناگوار تمهیدات 
ترافیکى ویژه اى توسط پلیس راه استان در این ایام اجرا 
شــده اســت.وى افزود: در همین رابطه برابر تمهیدات 
اندیشیده شــده تیم هاى گشــتى پلیس راه به صورت 

محسوس و نامحسوس در سطح راه ها و محورهاى استان 
حضور فعال دارند تا از هرگونه حادثه ترافیکى و ســانحه 

احتمالى پیشگیرى شود.
رئیس پلیس راه استان اصفهان با اشاره به اینکه مأموران 
پلیس راه در شعاع 30 کیلومترى ورودى و خروجى شهرها 
حضور فعالى خواهند داشت، تصریح کرد: عجله و شتاب 
در رانندگى و تخطى از سرعت مطمئنه دو عامل اصلى در 
بروز بسیارى از تصادفات در سطح محورهاى برون شهرى 
شناخته شده که لازم است رانندگان ضمن توجه به این 
موارد، قوانین راهنمایى و رانندگى را رعایت و از بى احتیاطى 

و انجام تخلفات حادثه ساز پرهیز کنند.

مدیرکل گمرکات اصفهان گفت: از ابتداى سال جارى 
تاکنون 2 میلیون و 115 هزار تُــن کالا به ارزش یک 
میلیارد و 322 میلیون دلار از گمرکات استان به خارج از 

کشور صادر شده است.
رسول کوهستانى پزوه افزود: صادرات امسال در مقایسه 
با مدت مشابه سال گذشــته، تغییر محسوسى نداشته 
است.وى ادامه داد: تشریفات صادرات کالا از اصفهان 
از ابتداى سال جارى تاکنون به مقصد 92 کشور جهان 
انجام شده است.مدیرکل گمرکات اصفهان خاطرنشان 
کرد: حدود 68 درصد از تشــریفات کالاهاى صادراتى 
استان در خارج از اماکن گمرکى و در واحدهاى تولیدى 

و انبار صاحبان کالا بصورت ارزیابى در محل، 31 درصد 
بصورت حمل یکسره و تنها یک درصد در قالب تخلیه در 

انبارهاى گمرك بوده است.
وى، اقلام صادراتــى از گمرکات اســتان را 759 نوع 
کالا برشمرد و 87 درصد از کل محصولات صادراتى از 
گمرکات استان را شامل چُدن آهن و فولاد و مصنوعات 
آن، محصولات پتروشیمى و فرآورده هاى نفتى، فرش 
ماشینى و دستباف، محصولات لبنى و مس و مصنوعات 
اعلام کرد.کوهستانى پزوه بیان کرد: 82 درصد از این 
کالاها به پنج کشور عراق، پاکستان، افغانستان، ترکیه 

و امارات متحده عربى صادر شده است.

صدور 83 پروانه نوسازى در بافت فرسوده

راه اندازى بازارچه عرضه مستقیم کالا در برف انبار 

 اختصاص 300 نقطه در خوانسار براى تبلیغات 

افتتاح ساختمان امور مالیاتى هرند

 آمادگى اقوام بختیارى براى حضور در انتخابات

بهسازى شبکه هاى برق در روستاى کرد علیا 

 اهداى 9 سرى جهیزیه به نوعروسان کاشانى

پژو پارس حامل 50 کیلوحشیش 

 نصف جهان  83 پروانه نوســازى در بافت فرسوده 
شهرستان شاهین شهر و میمه صادر شد.

رئیس اداره راه و شهرسازى شهرستان شاهین شهر 
و میمه گفت: از سال 1400 تاکنون مالکان در بافت 
فرسوده این شهرستان پروانه نوسازى براى 83 واحد 

فرسوده دریافت کردند.
صادق حاجى افزود: نوســازى بافت فرسوده باعث 
زیباتر شدن محیط شهر، ســاخت خانه هاى مقاوم، 

امکانات رفاهى بیشــتر و آسایش ســاکنان، بازتر 
شــدن محیط گذرگاه ها و افزایش سرمایه مالکان 

خواهد شد.
شهرستان شاهین شهر و میمه داراى 6 شهر شاهین 
شهر، گزبرخوار، گرگاب، میمه، وزوان، لایبید و 19 
روستا است و جمعیت آن براساس سرشمارى سال 
95 بیش از 234 هزار نفر بوده که با توجه به مهاجر 

پذیر بودن شهرستان جمعیت رو به افزیشى دارد.

 نصف جهان   بازارچه عرضه مســتقیم کالا در شهر 
برف انبار فریدونشهر راه اندازى شد. در این بازارچه 
انواع مایحتاج مورد نیاز شــهروندان در بیش از 40 
غرفه اعم از میــوه و تره بار، صیفــى جات، کیف، 
کفش، پوشــاك، حبوبات، صنایع دســتى و لوازم 
آشــپزخانه، با 15 درصد زیر قیمت بازار ارائه شــده 

اســت. همچنین با هدف حمایت از کشــاورزان و 
باغــداران محلى، برخــى محصــولات تولیدى 
شهرستان فریدونشهرهمچون سیب زمینى، هویج، 
ســیب درختى و چغندر در این بازارچه عرضه شده 
است. این بازارچه هر روز از ســاعت 8 صبح تا 17 

دایر است.

 نصف جهان    بیش از 300 نقطه در شــهر خوانسار 
براى تبلیغات نامزد هاى نمایندگى مجلس اختصاص 
یافته است. فرماندار خوانسار در جلسه شوراى ادارى 
گفت: در حال حاضر 30 نفر نامزد نمایندگى مجلس 
شوراى اسلامى در شــهر هاى خوانسار و گلپایگان 
هستند که براى کسب یک کرسى نمایندگى مشترك 

این دو شهرستان با هم رقابت مى کنند.
عباسعلى على خاصى افزود: در شهرستان خوانسار 
25 هزار و 431 نفر واجد شرایط راى دادن هستند که 
در 39 حوزه ثابت راى گیــرى و 5 حوزه راى گیرى 
سیار شهرى و روستایى کار راى گیرى از آنان اجرا 

مى شود.

 نصف جهان    ســاختمان اداره امــور مالیاتى هرند 
افتتاح شد. مدیرکل ســازمان امور مالیاتى استان در 
این مراسم  با اشاره به اهمیت تکریم مودیان مالیاتى 
از طریق ارائه خدمات بهتر گفت: امســال 38 هزار 
میلیارد تومان به حساب خزانه استان واریز شده که 
این مبلغ 98 درصد بودجه استان را شامل مى شود. 
احمد رضا مدبر نیا افزود:تحقق عدالت مالیاتى ومبارزه 
جدى با معضل فرار مالیاتى از اولویت هاى اساســى 
این اداره کل بوده و در این خصوص نیز برنامه ریزى 

اثرگذارى شده است. 

فرماندار هرند نیز با اشــاره به جایگاه نظام مالیاتى 
درفضاى اقتصادى ســالم افزود: حرکت به سمت 
اقتصاد مقاومتى از اهمیت ویژه اى برخوردار اســت 
و فروش نفت باید با پیوست فرهنگى مناسب جهت 
توسعه کشــور هزینه شــود بهرام خواجه سعیدى 
افزود: ساختمان اداره امور مالیاتى هرند در زمینى به 
مساحت هزار و 480 متر مربع و با زیربناى 480 متر 
مربع در یک طبقه در مدت 2 سال با هزینه 6 میلیارد 
تومان از محل اعتبارات سازمان امور مالیاتى به بهره 

بردارى رسیده است.

 نصف جهــان  ســران و بــزرگان قــوم بختیارى 
خمینى شــهر با شــرکت در همایش جهاد تبیین، 
شــکوفایى اقوام بختیارى، آمادگــى خود را جهت 
شــرکت در انتخابات اعلام کردند.در این همایش 

همچنین ضرورت شــرکت در انتخابات با توجه به 
فرافکنى دشــمن مورد تاکید اقــوام بختیارى قرار 
گرفت.حدود 70 هزار بختیارى در حاشــیه شــهر 

خمینى شهر و در محله جوى آباد ساکن هستند.

 نصف جهان  روابط عمومى امور برق تیران و کرون 
اعلام کرد: با اعتبارى بالغ بر 400 میلیون تومان در 
روستاى کرد علیا 350 متر شبکه فشار ضعیف و 160 
متر شبکه فشار متوسط احداث و یک دستگاه ترانس 

جابجا گردید.

یوســف زاده مدیــر بــرق شهرســتان گفت:طى 
ایــن پــروژه تعــداد 22 پایــه تعویــض گردید. 
این پــروژه بــا هدف بهینه ســازى شــبکه هاى 
برق، رفع ضعف بــرق و تامین برق پایــدار انجام 

شده است.  

 نصف جهــان  همزمان بامیلاد با ســعادت حضرت 
على اکبر (ع) کانون خدمت رضوى کاشان با کمک 

خیران، 9 سرى جهیزیه به نوعروسان اهدا کرد.
مدیر کانون خدمت رضوى کاشان گفت: این 9 سرى 
جهیزیه با مشارکت خیرین و مساعدت 50 درصدى 

بنیاد کرامت رضوى به ارزش 5/5 میلیارد ریال تقدیم 
نوعروسان شد.

على عباس ســلیمانى مقدم افزود: این جهیزیه ها 
شامل یخچال، اجاق گاز، ماشین لباس شویى، جارو 

برقى و فرش ماشینى بودند.

 نصف جهان  فرمانده انتظامى شهرستان شهرضا از 
توقیف یک دستگاه خودروى ســوارى پژو پارس و 
کشــف محموله 50 کیلوگرمى حشیش در عملیات 
مامــوران انتظامى این فرماندهى خبــر داد.صادق 
کاظم زاد اظهار کرد: مأمــوران انتظامى و تکاوران 
پلیس مستقر در ایستگاه ایست و بازرسى شهید امامى 
در فرماندهى انتظامى شهرستان شهرضا حین کنترل 
خودروهاى عبورى در این محور مواصلاتى به یک 
دستگاه سوارى پژو پارس مشــکوك شدند و براى 
بررسى بیشتر به راننده خودرو دستور ایست مى دهند.

وى افزود: راننده خودرو بــدون توجه به اخطارهاى 
صادره از ســوى مأموران پلیس حاضر در صحنه به 
صورت خلاف جهت به حرکت خود ادامه داد که در 
نهایت با سرعت عمل خوب مأموران پلیس، راننده 
که عرصه را بر خود تنگ دید با رها کردن خودرو در 

تاریکى شب متوارى شد.
فرمانده انتظامى شهرستان شــهرضا تصریح کرد: 
در این عملیات مأموران پلیس پس از هماهنگى با 
مرجع قضائى و در بازرسى دقیق از خودرو توقیفى، 50 

کیلوگرم حشیش را کشف کردند.

رئیس اداره میراث فرهنگى شهرســتان اصفهان گفت: ساخت و ساز مغازه در برف انداز 
مســجد صفوى حکیم، تخطى از ضوابط میراث فرهنگى در عرصه ثبتى درجه یک اثر 

تاریخى است اما این کار با راى دیوان عدالت ادارى پیش رفت.
مســجد تاریخى حکیم یکى از مســاجد تاریخى اصفهان متعلق بــه دوران صفوى 
اســت. برخى فعالان میراث فرهنگى مدعى بودند، ســاخت و ســازِ چندین مغازه در 
برف اندازِ این مســجد همچنین موجب شــده کــه بخش هایى از دیوار ایــن بنا که 
دیوارِ حائل ســرویس هاى بهداشــتى محســوب مى شــد و در جوار دیــوار الحاقى 
دهه 70 بوده، تحریب شــود، مســاله اى که رئیــس اداره میراث اصفهــان آن را رد

 مى کند.
روح ا... سیدالعسگرى رئیس اداره میراث فرهنگى شهرستان اصفهان افزود: برف انداز 
مسجد حکیم در حالى توسط هیات امناى مسجد تبدیل به یکسرى مغازه شده است که 
این اقدام، ساخت و ساز در عرصه ثبتى درجه یک میراث فرهنگى محسوب مى شود، لذا 
میراث فرهنگى اصفهان به موجب تخطى از قوانین از هیات امناى مسجد حکیم شکایت 
کرد و راى بدوى دادگاه در اصفهان به نفع میراث فرهنگى بود اما با اعتراض هیات امنا به 

دیوان عدالت ادارى در تهران راى به نفع هیات امنا صادر و ساخت و ساز ادامه پیدا کرد.

وى افزود: براى این ساخت و ساز تخریبى صورت نگرفته است بلکه جایى که نباید ساخت 
و ساز صورت مى گرفت، مغازه شده اســت. مغازه ها موقوفه مسجد شده اند و متعلق به 

شخص خاصى نیست.
رئیس اداره میراث فرهنگى شهرســتان اصفهان یادآور شد: برف انداز مسجد حکیم در 
سال 96 به طور شبانه خاك بردارى و با ورود یگان حفاظت میراث فرهنگى متوقف شد. 

این خاك بردارى براى تبدیل برف انداز مسجد به یکسرى مغازه بود.
به گفته رئیس اداره میراث فرهنگى شهرســتان اصفهان دیوار مجاور خیابان حکیم که 
ترك فرونشستى داشت دیوار اصلى و تاریخى مســجد نبود بلکه دیوار الحاقى دهه 70 

محسوب مى شد.
وى افزود: این دیوار به دلیل اینکه ارتفاع مسجد پایین تر از خیابان بود، براى ارتفاع گرفتن 
پشت بام ها در فاصله   اى از دیوارِ اصلى و تاریخى که اکنون دیوار سرویس هاى بهداشتى 

مسجد است، بنا شد.
آن طــور کــه سیدالعســگرى به ایرنــا گفتــه، هیات امنــا ایــن دیــوار الحاقى را 
مرمت کــرده و هــم اکنون تیــرك چوبى کــه در زیر آن اهرم شــده بود برداشــته

 شده است. 

ساخت مغازه در عرصه مسجد حکیم با راى دیوان 

مدیرکل حفاظت محیط زیست استان اصفهان گفت: محیط زیست براى برخورد با 
کارگاه هاى آلاینده طلاسازى حکم قضایى دارد و به آنان مهلت داده که بین 2 تا 3 

سال آینده از شهر اصفهان خارج شوند.
احمدرضا لاهیجان زاده اظهار داشت: 2 قطعه زمین 25 هکتارى در مجاورت شهرك 
صنعتى جى براى شهرك تخصصى طلا پیش بینى شده و صنف طلاسازان اصفهان 
طى مدت تعیین شــده فرصت دارند که محل فعالیت خود را به این شهرك منتقل 

کنند.
مدیرکل حفاظت محیط زیست استان اصفهان خاطرنشان کرد: اقدام دیگر در زمینه 
ساماندهى مشاغل مزاحم و آلاینده شهر اصفهان، شناسایى 90 واحد ریخته گرى بود 
که منجر به انعقاد قرارداد 53 واحد براى خروج از شهر اصفهان و استقرار در شهرك 
صنعتى بزرگ شــده و تا پایان 1403 همه این واحدهاى ریخته گرى باید از شهر 

اصفهان منتقل شوند.
لاهیجان زاده به طرح ساماندهى صنایع آجر در شــهر اصفهان اشاره کرد و گفت: 
305 واحد تولید آجر در شعاع 50 کیلومتر شهر اصفهان وجود دارد که بیشتر آنها غبار 

تولید مى کنند.
وى با بیان اینکه حدود 40 واحد تولید آجر هیچ گونه مجوزى نداشتند و آنها را پلمب 
کردیم، اظهار داشــت: براى مابقى این واحدها و کوره هاى تولید آجر برنامه کارى 
تهیه کردیم که براى فعالیت یا سیستم کنترل آلودگى هوا و غبارگیر نصب کرده یا 

فعالیت خود را به محلى خارج از شعاع 50 کیلومتر منتقل کنند و یا تغییر خط بدهند.
مدیرکل حفاظت محیط زیست استان اصفهان تصریح کرد: اگر واحدهاى تولید آجر 
از فروردین 1403 برنامه کاهش آلودگى خود را به محیط زیست ارائه نکنند، با حکم 

قضائى تعطیل خواهند شد.

ضرب الاجل به  صنایع آلاینده اصفهان
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بر اساس اطلاعات اخیر به دست آمده از مدارك 
منتشر شده از جانب اپیک گیمز 
(Epic Games)، آمار مالى 
فروشگاه رایانه هاى شخصى 
این شــرکت در ســال جارى 
میلادى مشــخص شــد. بنا به این اطلاعات، 
بازیکنان طى 12 ماه گذشــته چیزى حدود 950
Epic) میلیون دلار را در فروشــگاه اپیک گیمز

Store) به خرید محصولات سرگرمى اختصاص 

داده اند. این در حالى اســت که نزدیک به 310
میلیون دلار از این مبلغ، صرف عناوین ترد  پارتى 

این فروشگاه شده.
فروشگاه رایانه هاى شخصى اپیک گیمز درصدد 
تبدیل شدن به محبوب ترین گزینه براى خرید 
بازى هــا در این پلتفــرم اســت. هرچند رقیب 
سرســختى را روبه روى خود مى بیند؛ فروشگاه 
استیم (Steam) که لانچر معروف و افسانه اى 
شرکت ولو (Valve) محســوب مى شود. با این 
حال، عناوین رایگان اپیک استور به عنوان امتیازى 
متمایزکننــده عمل مى کنند و به تســریع روند 

پیشرفت این فروشگاه منجر شده اند.
در ســال 2023، اپیک گیمز 86 بازى رایگان را 
به فروشــگاه خود افزود؛ این بازى ها با مجموع 
ارزش بیش از 2000 دلار و رقم سرسام آور 586

میلیون بار دانلود توســط مشترکین اپیک استور، 
به راحتى نشــان مى دهند که علت جذابیت این 
فروشــگاه براى بازیکنان رایانه شخصى از کجا 

نشأت گرفته است.
فارغ از اعداد و ارقام مربوط به فروش، اپیک گیمز 
در رابطه با آینده و برنامه هایش در سال 2024 براى 
اپیک استور سخن به میان آورد. در وهله اول، تاکید 
بر این بود که یک ابزار مدیریت دانلود جدید براى 
این فروشگاه در راه است و (مود آفلاین) پیشرفت 
قابل توجه اى را به خود خواهد دید. همچنین امکان 
پرى لود بازى هایى که توسط بازیکنان پیش خرید 
شده اند، در آینده اى نزدیک وجود خواهد داشت. 
در نهایت هم مشــخص شــد که پس از کش و 
قوس هاى فراوان، بالاخره شاهد بازگشت اپیک 

به سیستم عامل iOS در قاره اروپا خواهیم بود.

احتمالاً براى شما هم پیش آمده که گوشــى تان در آب افتاده باشد 
و خواســته باشــید آن را داخل برنج نپخته قرار دهید تا 
آبش جذب شــود و خشــک گردد. اما برخلاف چنین 
توصیه هایى کــه در فضاى اینترنت وجــود دارد، اپل 
توصیه کرده که گوشى خیس شده خود را داخل کیسه 

برنج قرار ندهید.
آیفون خود را داخل برنج قرار ندهید، براى اینکه با این کار ذرات کوچک 
برنج ممکن است به گوشى شما آسیب برساند. شما همچنین نباید از منبع 
حرارت خارجى مانند سشــوار یا هواى فشرده براى خشک کردن گوشى 
استفاده کنید. همچنین پنبه یا دســتمال کاغذى را در درگاه شارژ گوشى 

وارد نکنید.
اپل توصیه کرده است گوشى خود را در حالیکه درگاه آن رو به پایین است 
با دستتان به آن ضربه بزنید. مثل حالتى که بعد از شنا مى خواهید آب را از 
گوش تان خارج کنید. سپس آن را در محلى با جریان هواى آزاد قرار دهید 

تا خشک شود و قبل از شارژ آن حداقل 30 دقیقه صبر کنید. 
اگر هشدار همچنان در گوشى شما ظاهر شــد، گوشى را رها کنید و فقط 

منتظر بمانید، چراکه خشک شدن گوشى تا 24 ساعت ممکن است 
طول بکشد. اگر گوشى تان خشک شد اما هنوز شارژ نمى شود، کابل شارژ 

را جدا کرده و دوباره وصل کنید.
سال ها این باور در بین مردم وجود داشته که برنج نپخته مى تواند وسایل 
الکترونیکى خیس را سریع تر خشک کند. به عبارتى باور عمومى این است 

که برنج مى تواند مایع داخل دستگاه را بیرون بکشد. 
اما به نظر مى رســد که برنج نه تنها چنین قابلیتى ندارد بلکه ممکن است 
باعث آسیب وارد شدن به گوشى شود. بنابراین اگر گوشى تان به هر دلیلى 
خیس شــد، آن را داخل برنج قرار ندهید و طبــق توصیه هاى بالا عمل

 کنید.

 (۲۴H۲) 11 مایکروسافت ممکن اســت از ارائه آپدیت بزرگ بعدى ویندوز
براى رایانه هــاى قدیمى خوددارى کنــد. این تصمیم ظاهــرا به خاطر یک 
POPCNT الزام جدیدا کشــف شــده براى دســتورالعمل

اتخاذ مى شود که بســیارى از پردازنده هاى قدیمى از این 
دستورالعمل پشتیبانى نمى کنند.

POPCNT یک دســتورالعمل ویژه پردازنده است که براى 

شمارش تعداد بیت ها در یک مقدار استفاده مى شود و در رمزنگارى کاربرد دارد. 
اینتل این دستورالعمل را با معمارى Nehalem در سال 2008 و AMD آن را با 

معمارى Barcelona در سال 2007 عرضه کرد.

بنابراین اگر رایانه شــما مجهز به پردازنده اى قبل از این تاریخ ها باشد، به 
احتمال زیاد با آپدیت ۲۴H۲ ویندوز 11 سازگار نخواهد بود.

 البته از آنجائیکه مایکروســافت نصب ویندوز 11 را به پردازنده هاى جدیدتر 
محدود کرده است، این موضوع تاثیر چندانى روى بسیارى از کاربران نخواهد 

گذاشت.
اما کاربرانى که محدودیت هاى ســخت افزارى ویندوز 11 را در کامپیوترهاى 
قدیمى  دور زده اند، ممکن اســت در آپدیت بعدى این سیستم عامل با مشکل 
مواجه شوند. اتفاق مشابهى نیز در ویندوز 10 افتاده بود که منجر به مشکلاتى 

براى برخى پردازنده هاى قدیمى شد.
البته مایکروسافت هنوز اظهارنظر رسمى در این باره نکرده است. اما ما مى دانیم 
که این شرکت درباره الزامات سخت افزارى سیستم عامل خود بسیار جدى است. 
مایکروسافت در حال آماده ســازى آپدیت ۲۴H۲ براى عرضه در 
ماه آوریل براى سازندگان است. اگر شما هم تمایل دارید آن را 
زودتر امتحان کنید، مى توانید بیلد Insider Preview ویندوز 11
Canaryیا Dev را از طریق کانال (26052Build) ۲۴H۲ نسخه

دانلود و نصب کنید.

آپدیت ۲۴H۲ ویندوز ۱۱
برای سیستم های قدیمی عرضه نمی شود

توصیه اپل درباره
 گوشی خیس شده 

هزینه نجومی بازیکنان 

در سال ۲۰۲۳

اگر به دنبال راهى براى به اشتراك گذاشتن تصویر فوق العاده اى که از یک 
منظره گرفته اید هستید، باید از امکان Quick Share استفاده کنید. شاید 
هم بخواهید یک فایل یا پرونده را از این گوشى همراهتان 
به تبلت منتقل کنید. مشکل آنجا آشکار مى شود که 
نمى خواهید خودتان را درگیر پیدا کردن کابل انتقال 
کنید یا اصلا درگیر روند ارسال فایل و تصویر به ایمیل 
شوید. استفاده از اپلیکیشن هاى پیام رسان هم در اغلب مواقع باعث افت 

کیفیت تصاویر و ویدیوهاى ارسالى مى شوند.
در چنین شرایطى، استفاده از قابلیت Quick Share سامسونگ مى تواند 
راهکار آسانى باشد. Quick Share یا اشتراك ســریع، ابزارى بى سیم 
براى به اشتراك گذارى و مشابه Nearby Share کمپانى گوگل است. 
Samsung Galaxy این قابلیت در حال حاضر تنها در دسترس کاربران

قرار گرفته؛ اما ظاهرا سامسونگ و گوگل در حال همکارى نزدیک هستند 
تــا Quick Share و Nearby Share را با هم ادغام کنند. بدین ترتیب، 
اســتاندارد انتقال و اشــتراك گذارى جدیدى در میان همه دستگاه هاى 

اندرویدى به وجود خواهد آمد.

البته منتظر معرفى این قابلیت یکپارچه در میان اکوسیستم اندرویدى هم 
هستیم؛ اما شاید بهتر باشد که فعلا نحوه کار با Quick Share را یاد بگیرید 
و از آن بهره ببرید. در ادامه با گجت نیوز همراه باشید و راهنماى گام به گام 
استفاده از این امکان اشــتراك تصاویر و فایل را دنبال کنید. با این راهنما 
مى توانید نحوه به اشتراك گذارى را براى دستگاه سامسونگ به سامسونگ، 
سامسونگ به غیر سامسونگ و سامسونگ به کامپیوتر شخصى یاد بگیرید.

 انتقال فایل و تصویر به یک دستگاه سامسونگ دیگر
قابلیت Quick Share در همه دستگاه هاى سامسونگ که به اندروید 10

و بالاتر مجهز باشند، به طور پیش فرض موجود داست. با نصب نسخه هاى 
تازه تر این سیســتم عامل مى توانید از قابلیت کاربردى انتقال تصاویر و 
فایل ها به یک دستگاه گلکسى دیگر، به سادگى استفاده کنید. این مراحل 

را اجرا کنید:
1. فایلى که مى خواهید به اشتراك بگذارید را در Gallery یا MyFiles پیدا 
کنید.2. دکمه Share را بزنید.3. گزینه Quick Share را انتخاب کنید.4. 
براى انتقال به دستگاهى که در نزدیکى شما قرار دارد:در دستگاه گلکسى 

Quick گیرنده، منوى بالاى صفحه را پایین بکشید تا تنظیمات سریع یا
Settings دیده شود. گزینه QuickShare را انتخاب کرده و تعیین کنید 

که کدام کاربران مى توانند با شما وارد اشتراك فایل شوند (مى توانید فقط 
مخاطبین یا همه دستگاه هاى نزدیک را انتخاب کنید). در حالى که منتظر 
اجراى روند انتقال هستید، صفحه را روشن نگه دارید.به دستگاه فرستنده 
Share to devices برگردید. گیرنده را از میان گزینه هاى تحت منوى
nearby انتخاب کنید.از گیرنده بخواهید گزینــه Accept را در پرامپت 

ظاهر شــده QuickShare انتخاب کند تا روند انتقال آغاز شود.5. براى 
انتقال به دستگاهى که از شما دور است: مطمئن شوید که هر دو دستگاه به 
شبکه پایدار اینترنتى متصل هستند و وارد حساب کاربرى سامسونگ خود 
هم شده اند.در گوشى فرستنده و درون پنجره Quick Share روى گزینه 
View contacts ضربه بزنید.گیرنده را از این فهرست انتخاب کنید. حالا 

پیام Uploading را مى توانید مشاهده کنید که وقتى تمام مى شود، تیک 
مى خورد.

از گیرنده بخواهید روى نوتیفیکیشن Quick Share دستگاه خودش ضربه 
بزند و گزینه Download All را انتخاب کنید. حالا همه فایل هاى رسیده را 

مى تواند در دستگاه گلکسى خود ذخیره کند.
6. براى به اشتراك گذارى خصوصى (گیرنده مى تواند فایل ها را فقط در 
بازه مشخصى دریافت کند):ابتدا هر دو دستگاه باید آنلاین و وارد حساب 
کاربرى سامسونگ خود شده باشند.قابلیت Quick Share را روى دستگاه 
گیرنده فعال کنید.در دستگاه گیرنده و پنجره Quick Share روى سه نقطه 
عمودى ضربه بزنید و گزینه Private Sharing را انتخاب و فعال کنید.

(اختیارى) تاریخ انقضا را به روز، ســاعت و دقیقه دلخواه خود تغییر دهید. 
گیرنده مورد نظر را از فهرست دســتگاه هاى نزدیک خود انتخاب کنید. از 

گیرنده بخواهید در پنجره باز شده، روند انتقال را تایید کند.

 انتقال فایل ها و تصاویر به یک دستگاه غیر سامسونگ
شاید یکى از بهترین ویژگى هاى قابلیت Quick Share این باشد که تنها 
به انتقال دو دستگاه سامسونگ محدود نشده است. از این قابلیت همچنین 
مى توانید براى به اشتراك گذاشتن تصاویر، ویدیوها، اسناد و هر فایل دیگرى 
که دارید با سایر دستگاه هاى اندرویدى غیر گلکسى و حتى سیستم عامل 

iOS بهره بگیرید. این مراحل را دنبال کنید:

1. دستگاه خود و گیرنده را به شبکه اینترنتى متصل کنید.2. روى دستگاه 
خودتان وارد حساب کاربرى سامسونگ شوید.3. به اپلیکیشن Gallery یا 
My Files بروید و فایل مورد نظرتان را براى انتقال انتخاب کنید.4. گزینه 

Share را بزنید.5. از میان گزینه ها، Quick Share را انتخاب کنید.6. براى 

انتقال در فواصل نزدیک:روى کد QR در پنجره QuickShare ضربه 
بزنید.گیرنده باید QR کد ایجاد شده را با دستگاه خودش اسکن کند. روش 
دیگر این است که آدرس URL را بردارید و آن را با اپلیکیشن پیام رسان خود 
براى گیرنده ارسال کنید.از گیرنده بخواهید تا فایل هایى که ارسال کرده اید 
Quick را دانلود کند.7. براى به اشتراك گذارى از فاصله دورتر:در منوى
Share to contacts را زیر منــوى View Contacts گزینه ،Share

انتخاب کنید.گیرنده مورد نظرتان را از فهرست مخاطبان برگزینید. دستگاه 
گیرنده حالا یک پیام حاوى لینک دریافت مى کند. وقتى لینک باز شــود، 

گیرنده مى تواند فایل هایى که ارسال کرده اید را دریافت کند.

 انتقال فایل ها و تصاویر به کامپیوتر و لپتاپ
امکان کاربردى Quick Share علاوه بر انتقال فایل میان دستگاه هاى 
موبایلى همچنین مى تواند با گلکسى بوك ها و سایر کامپیوترهاى ویندوزى 
ارتباط برقرار کند. البته براى این کار باید سیستم عامل ویندوز 10 و بالاتر، 
درایور بلوتوث اینتل با حداقل نســخه 22,50,02 و درایور واى فاى اینتل 
نسخه 22,50,07 و بالاتر روى کامپیوتر گیرنده وجود داشته باشد. در ادامه 
مراحل را به ترتیب انجام دهید تا فایل ها از گوشى سامسونگ به کامپیوتر 

شخصى منتقل شوند.
قابلیت Quick Share را به این روش روى کامپیوتر گیرنده نصب کنید:

1. اپلیکیشن وب Quick Share را از بازار اپلیکیشنى مایکروسافت دانلود 
و نصب کنید.2. پس از طى مراحل نصب، Quick Share را روى کامپیوتر 
باز کنید.3. با اطلاعات مربوط به حســاب کاربرى سامسونگ خود وارد 
شوید.4. در بخش بالا، تنظیمات دیده شــدن را به Contacts Only یا 
Anyone Nearby تغییر دهید. انتخــاب از میان این دو گزینه به ترجیح 

خودتان بستگى دارد.
حالا براى انتقال فایل ها این مراحل را اجرا کنید:

1. در دستگاه سامسونگ خود، فایل مورد نظرتان را پیدا کنید.2. روى گزینه 
Share ضربه بزنید.3. در منوى باز شده، گزینه Quick Share را انتخاب 

کنید.4. کامپیوتر مورد نظر را در فهرست دستگاه هاى در دسترس، انتخاب 
کنید.5. روى صفحه کامپیوتر باید گزینه Save یا Save and Open را 

کلیک کنید.

چطور از Quick Share روی 

گوشی سامسونگ استفاده کنیم؟

با انتشار چند سند جدید، دو گوشى گلکسى A۵۵ و A۳۵ سامسونگ یک گام 
دیگر به رونمایى نزدیک تر شدند. به نظر مى رسد کمتر از یک 

ماه دیگر مى توانیم با آن ها ملاقات کنیم.
سال گذشته نزدیک به نوروز 1402 بود که سامسونگ از دو 
گوشى میان رده محبوب گلکسى A۵۴ و A۳۴ خود رونمایى 
کرد. حالا نزدیک به یک سال از آن زمان گذشــته و همه بى صبرانه منتظر 
A۳۵ و A۵۵ رونمایى از نسل جدید این دو محصول، گوشــى هاى گلکسى

هستند. بر کسى پوشیده نیســت که غول کره اى هم خودش را آماده عرضه 

آن ها به بازار مى کند؛ از همین حالا صفحات پشتیبانى مربوط به اى 55 و اى 
35 در سایت سامسونگ در چندین کشور اروپایى ایجاد شده است.

البته در ایــن صفحات به هیچ جزئیــات خاصى به جز نســخه 128 و 256
گیگابایتى گوشى A۵۵ اشاره نشده است. همچنین یکى دیگر از این صفحات 
مربوط به گوشى A۳۳ است و شماره مدل SM-A۳۵۶B/DS آن مى تواند به 

پشتیبانى از دو سیم کارت اشاره کند.
شما مى توانید رندرهاى گلکسى اى 55 و اى 35 که چندى پیش منتشر شده 
را در وب سایت گجت نیوز ببینید. این تصاویر از طراحى ”Key Island“ خبر 

مى دهند که پیش از این روى دو گوشى گلکسى A۲۵ و A۱۵ نیز دیده بودیم. 
این یک ناحیه برجسته در حاشیه فریم گوشى است که کلیدهاى جانبى را از 

فریم جدا مى کند. 
به جز این ها، تصاویر رسمى دو گوشى سامسونگ نیز به لطف کسب گواهى 
TENAA در چین، تأیید شده است. نکته جالب توجه در مورد گلکسى اى 55، 

AMD تجهیز آن به تراشه اگزینوس 1480 اســت که از پردازشگر گرافیکى
نیرو مى گیرد. این درحالیست که گلکسى اى 35 از تراشه قدیمى تر اگزینوس 

1380 بهره مند خواهد بود.

گلکسی A۵۵ و A۳۵ سامسونگ در آستانه رونمایی
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دیابت نوع 2 یک بیمارى شــایع است که باعث مى شود سطح 
قند خون بیش از حد بالا برود.

 دلیل بروز این بیمارى مى تواند این باشد که بدن به اندازه کافى 
هورمونى به نام انسولین تولید نمى کند یا انسولین تولید شده به 
درستى اثر نمى کند این پدیده را به عنوان مقاومت به انسولین 

مى شناسند.
اگر به این عارضه مبتلا هســتید، رعایت موارد تغذیه اى براى 
کنترل سطح قند خون، همراه با معاینات منظم و فعالیت بدنى، 

بسیار مهم است.

کربوهیدرات هاى خوب و بد
چاندا پتنى، متخصص تغذیه در این بــاره گفت: کربوهیدرات 
ماده مغذى اســت که بیشــترین تأثیر را بر سطح گلوکز خون 
دارد. رویکرد فردى، بــا تمرکز بر کیفیــت و کمیت غذاهاى 

کربوهیدراتى، براى مدیریت موثر دیابت ضرورى است. 
کیفیــت یــک وعــده غذایى بــا کربوهیــدرات بــه دلیل 
داشــتن شــاخص گلیســمى پاییــن و فیبــر بــالا کاهش

 مى یابد.
 میزان کربوهیدراتى که مصرف مى کنید نیز بر ســطح گلوکز 

خون تأثیر خواهد داشت.
شاخص گلیسمى (GI) یک سیستم رتبه بندى براى غذاهاى 
حاوى کربوهیدرات است که نشان مى دهد با چه سرعتى یک 

ماده خاص مى تواند بر قند خون شما تأثیر بگذارد.
 کربوهیدرات هایى که به سرعت در بدن تجزیه مى شوند باعث 
افزایش سریع گلوکز خون مى شوند. این بدان معنى است که 

آن ها شاخص گلیسمى بالایى دارند. 
ژله ها و نوشیدنى هاى شیرین نیز از جمله غذاهایى هستند که 
به سرعت در بدن تجزیه مى شوند. اما سایر کربوهیدرات ها با 
سرعت کمترى هضم و جذب مى شوند و در طول زمان باعث 

افزایش تدریجى قند خون مى شوند.
فیبــر مى تواند یک ماده مغــذى مفید براى بیمــاران دیابتى 
باشــد، زیرا به عنوان یک مانع فیزیکى عمل مى کند که جذب 
کربوهیدرات ها را کند مى کند. خوردن یک وعده غذایى حاوى 
پروتئین و چربى هاى سالم نیز مى تواند منجر به افزایش آهسته 

سطح گلوکز خون نیز شود.
وقتى نوبت به صبحانه مى رسد، نمى توان براى همه دیابتى ها 
حجم غذایى یکســانى در نظر گرفت، زیرا همــه افراد نه به 
شــیوه اى یکســان که از راه هاى متفاوتى نظیر رژیم غذایى، 

فعالیت بدنى، استفاده از داروها یا تزیریق انسولى، دیابت 
خود را مدیریت مى کنند.

کدام غذاها قند خون را افزایش مى دهند
جس هیلارد، متخصص تغذیه ورزشــى درباره غذاهایى 

که قند خون را افزایش مى دهند، گفت: اگر در معرض 
خطر ابتلا به نوع 2 هستید، بدترین چیز یک صبحانه 

سرشــار از چربى اشــباع یا قند بالا است. ما مى 
خواهیم از یک صبحانه کامــل و متعادل براى 

افراد دیابتى اطمینان حاصل کنیم.
مهم ترین مواردى کــه باید از آن اجتناب کنید، 
سرخ کردنى هایى است که داراى چربى اشباع 
بالایى هســتند و اغلــب در روغن هاى زیادى 

سرخ مى شوند و همچنین چربى اضافى در انواع 
گوشت هاى فراورى شــده نظیر سوسیس است. 

به همیــن ترتیب، مصرف غلات قنــدى نیز توصیه 
نمى شود.

چاندا پتنى سه غذاى صبحانه را که مى تواند بر سطح قند خون 
شما تأثیر بگذارد، فهرست کرد:

یک کاسه بزرگ غلات با شــکر همراه با شیر پرچرب، غلات 
ســاخته شــده از غلات تصفیه شده، حاوى شــکلات داراى 
گلیســمى بالاتر و فیبر کمى هستند، در حالى که شیر پر چرب 

داراى چربى ناسالم است.
دو تکه نان تست سفید با کره و مربا، نان سفید یک کربوهیدرات 
تصفیه شده است که فیبر کمى دارد و همچنین مربا از شاخص 
گلیسمى بالاترى برخوردار است، در حالى که کره یک چربى 

ناسالم است.
شیرینى نیز غذاى دیگرى با شــاخص گلیسمى بالاتر، حاوى 
قند و چربى هاى ناسالم است که خوردن آن براى صبحانه افراد 

دیابتى به هیچ وجه توصیه نمى شود.
این متخصص تغذیه، توصیه مى کند که در خوردن آب پرتقال 
به همراه صبحانه نیز بسیار احتیاط کنید. او گفت: آب میوه به 
دلیل شاخص گلیسمى بالا و کمبود فیبر غذایى مى تواند بسیار 
چالش برانگیز باشــد و مى تواند منجر به افزایش سریع سطح 

گلوکز خون شود. 
چاندا هشدار داد: اگر مقدار زیادى از آبمیوه را بنوشید، سطح قند 

خون شما بسیار سریع افزایش مى یابد.
به گفته جس هیلارد، یک وعده غذایى حاوى پروتئین و فیبر 
بالا شما را در طول روز ســیر نگه  مى دارد. او فرنى را به عنوان 

صبحانه اى سالم براى افراد دیابتى مثال زد . 
او افزود: این غذا پروتئیــن، فیبر، ویتامین هــا و مواد معدنى 
و همچنیــن چربى هــاى ســالم مورد نیــاز بــدن را فراهم

 مى کند.
مى توانید روى کاسه فرنى خود را با مقدارى آجیل نظیر گردو و 
بادام یا دانه چیا یا دانه کتان تزئین. اگر هوس یک رویه شیرین 
مى کنید به آن مقدارى میوه اضافه کنید توت، سیب یا گلابى 

را امتحان کنید.
چاندا توصیه کــرد که اگر بیشــتر به طعــم صبحانه اهمیت 
مى دهید، یک تکه نان تست همراه با آووکادو و تخم مرغ آب پز 
میل کنید که ترکیبى از فیبر، چربى هاى سالم و پروتئین مورد 

نیاز بدن شما را فراهم مى کنند.

از بین مرکبات فصل پاییز و زمســتان، مى توان به نارنگى اشــاره کرد. یک 
عدد نارنگى کوچک که حدود 76 گرم وزن دارد، 40 کیلوکالرى انرژى دارد. 
همچنین، یک نارنگى کوچک 0.6 گــرم پروتئین، 10.1 گرم کربوهیدرات، 
0.2 گرم چربــى، 1.3 گرم فیبر، 8 گرم قنــد و 26.7 میلى گرم ویتامین C به 

بدن مى رساند.
به گزارش بهداشت نیوز، نارنگى به عنوان یکى از بهترین منابع غذایى براى 

دریافت همزمان ویتامین C، تیامین و فولات شناخته مى شود.
هر عدد نارنگى کوچک مى توانــد حدود 27 میلى گــرم ویتامین C به بدن 

برساند. این مقدار از ویتامین C نزدیک به 34 درصد از نیاز روزانه بدن به این 
ویتامین را تأمین مى کند.

ویتامین C مى تواند از طریق افزایش قدرت سیســتم ایمنى بدن و کاهش 
التهاب در بدن، سطح استرس اکســیداتیو را کمتر کند و باعث پیشگیرى از 

آسیب هاى سلولى ناشى از حضور رادیکال هاى آزاد در بدن شود.
از طرف دیگر، یک نارنگى کوچک مى توانــد 10 درصد از نیاز روزانه بدن به 
ویتامین A را هم تأمین کند و مقدار قابل قبولى از ویتامین B۶ را هم به بدن 

برساند.
ویتامین A موجود در نارنگى جزو ویتامین هاى محلول در چربى اســت که 
مى تواند به حفظ سلامت بینایى و پیشگیرى از بیمارى هاى چشمى ناشى از 

افزایش سن کمک کند.
مصرف روزانه نارنگى در روزهاى ســرد پاییزى مى توانــد علاوه بر تقویت 
سیســتم ایمنى بدن، به تنظیم فشــار خون، حفظ سلامت 
سیستم قلبى عروقى و اکسیژن رسانى بهتر به عضلات بدن 

کمک کند. 
علاوه بر اینها، نارنگى حاوى مواد معدنى ارزشمندى همچون 

پتاسیم، کلسیم، منیزیم و آهن است.

B در اغلب غذاهایى نظیر گوشت قرمز، مرغ، ماهى، برنج قهوه اى،  ویتامین 3
آجیل و حبوبات یافت مى شود. در یک تعداد از کشورهاى دنیا نیز غنى سازى 
یک ســرى از مواد غذایى اصلى و پایه اى مانند آرد، غلات و جو دوسر براى 

جلوگیرى از کمبود مواد مغذى الزامى شده است.
در مطالعات بالینى نشان داده شده که سطوح بالاتر PY4 به شدت با بروز حمله 
قلبى، سکته قلبى و سایر عوارض نامطلوب قلبى در مقیاس بزرگ مرتبط است. 
این مطالعه نشان داد که افزایش PY۴ به طور مستقیم باعث التهاب عروقى 
مى شــود که به رگ هاى خونى آسیب مى رســاند و مى تواند منجر به تصلب 
شرایین یا ضخیم شدن شریان ها به دلیل تجمع پلاك در پوشش داخلى شود.

دکتر هازن، رئیس علوم قلب و عروق در مؤسسه تحقیقاتى لرنر کلینیک کلیولند 
و نویسنده اصلى این تحقیق، در بیانیه اى گفت: این نتایج زمینه را براى توسعه 
رویکردهاى جدید براى مقابله با اثرات سوءمصرف این ویتامین فراهم مى کند.

علاوه بر این، یافته هاى این مطالعه ممکن اســت توضیح دهد 
که چرا نیاســین دیگر یک روش درمانى براى کاهش LDL یا 

کلسترول «بد» نیست.
این محقق ارشد در ادامه افزود: پس از این تحقیق مشخص شد 
که نیاسین اضافى باعث اثرات نامطلوب نامشخصى مى شود که 

تا حدى با مزایاى کاهش LDL مقابله مى کنــد. معتقدیم که یافته هاى ما در 
این تحقیق به توضیح پارادوکس میان تاثیر درمانى نیاسین و همزمان تاثیر 

مخرب آن بر قلب و عروق کمک مى کند. 
این یافته ها مى تواند براى توسعه مداخلات و درمان هاى جدید براى کاهش 
و جلوگیرى از التهاب عروقى مورد اســتفاده قرار گیرد. با این حال، مطالعات 
PY بر  طولانى مدت بیشــترى براى ارزیابى اثر افزایش مزمن ســطوح 4

آترواسکلروز مورد نیاز است.

در جست وجوى زیبایى، اغلب آرایش کردن را به عنوان ابزارى براى 
افزایش ویژگى هاى صورت خود مى پذیریم. با این حال، مهم است 
که بدانیم برخى از عادات آرایشى، مى توانند عواقب ناخواسته اى بر 

سلامت ما داشته باشند.
خوابیدن با آرایش

یکى از رایج ترین و مضر ترین عادت ها خوابیدن با آرایش اســت. 
اگرچه ممکن است بى ضرر به نظر برسد، ماندن مواد آرایشى و بقایاى 
آرایش منافذ را مى بندد و منجر به جوش، ســوزش و به طور بالقوه 

آسیب طولانى مدت پوست مى شود.
 به گفته آکادمى پوســت آمریکا، برخى از مواد شیمیایى موجود در 
محصولات آرایشى اگر یک شب رها شوند، مى توانند منجر به آکنه و 

مسدود شدن منافذ شوند.

استفاده اشتراکى
به اشتراك گذاشتن محصولات آرایشى ممکن است در بین دوستان 
رایج باشــد، اما خطرات خود را به همــراه دارد. با تبادل محصولات 
آرایشى، ممکن است ناخواسته باکترى ها، ویروس ها و حتى عفونت 
هاى چشمى را منتقل کنید. این امر بر اهمیت رعایت بهداشت فردى 

در هنگام استفاده صحیح از محصولات آرایشى تاکید مى کند.

وسایل آرایشى منقضى شده
رژ لب یا کرم پودر مورد علاقه شما ممکن است همچنان ماندگارى 
داشته باشد ولى استفاده از محصولات تاریخ مصرف گذشته خطراتى 

را به همراه دارد. 
طبق بررسى کلى منتشر شده توسط دانشگاه ایالتى اوهایو، وسایل 

آرایشى تاریخ گذشته مى تواند حاوى باکترى هایى باشد که منجر به 
تحریکات پوستى، عفونت هاى چشمى یا حتى واکنش هاى آلرژیک 

شدیدتر مى شود.

استفاده بیش از حد از برخى محصولات
تلاش براى داشتن پوســتى بى عیب و نقص ممکن است منجر به 

استفاده بیش از حد از برخى محصولات آرایشى شود. 
فونداسیون هاى سنگین یا کانسیلرها، زمانى که بیش از حد استفاده 
شوند، مى توانند منافذ را مســدود کرده و آکنه ایجاد کنند و توانایى 
تنفس پوست شما به شــدت کاهش دهند. به همین ترتیب آرایش 
بیش از حد نیز مــى تواند منجر به بروز انواع مشــکلات پوســتى 

شود.

نادیده گرفتن آلرژى و حساسیت
واکنش همه پوست ها به مواد آرایشى یکســان نیست. پوست هر 
فرد منحصربه فرد اســت و آنچه براى یکى مفید است ممکن است 
براى دیگرى مفید نباشــد. بــه همین دلیل توجه بــه واکنش ها یا 
حساسیت هاى آلرژیک براى شما ضرورى است که در صورت نادیده 
گرفتن آن ها به مرور زمان بدتر شــده و منجر به مشکلات پوستى 

مداوم مى شود.

بى توجهى به برس و ابزار آرایش
اگر از تمیز کردن به موقع ابزار آرایشى غفلت کنید، مى تواند خطراتى 
جدى براى سلامت شما ایجاد کند. برس ها و ابزارهاى کثیف مى توانند 
باکترى ها را جمع  کنند و پوست را تهدید کنند و به طور بالقوه باعث 

عفونت شوند. به همین دلیل اســت که تمیز نگه داشتن برس هاى 
آرایشى، پد هاى آرایشى و سایر ابزارهاى آرایشى ضرورى است.

اتکاى شدید به آرایش ضد آب
آرایش ضد آب مزایاى خود را دارد، اما اســتفاده مداوم از آنها ممکن 
است معایبى جدى همراه داشته باشد. به گفته دانشگاه هاروارد، 82

درصد از ریمل هاى ضد آب داراى مواد پر و پلى فلورینه هستند که 
پیوندهاى شناخته شده اى با انواع مختلف سرطان، اختلال در سیستم 
ایمنى و آسیب به سیستم هاى رشــد و تولید مثل دارند. همچنین به 
پوست و به چشمان شما آسیب مى رساند. علاوه بر این، پاك کردن 
آرایش ضد آب مى تواند براى پوست و چشم هاى شما عذاب آور باشد 

و به طور بالقوه منجر به تحریک و تضعیف سد پوستى مى شود.

B افزایش خطر سکته قلبی با مصرف زیاد ویتامین هر روز نارنگی بخوریم چه اتفاقی می افتد؟

نســل هاى متاخر ایرانى ها مدت هاســت که خانه تکانى و تمام فلسفه 
باستانى آن را زیر ســؤال مى برند اما  ماه اســفند، همچنان با درگیرى 
قالیشویى و تمیزکارى بالا و زیر کابینت ها و بوى تند انواع مایع سفیدکننده 
و ضدعفونى کننده شروع مى شود. واقعیت این است که باید آستین ها و 
پاچه هاى مان را بالا بزنیم و این سنت نه چندان محبوب و پرزحمت را به 
سرانجام برسانیم؛ البته اگر به هر دلیلى، از آن دست ایرانى هایى نیستیم که 

توانسته اند از تکان هاى این زلزله دست ساز فارغ شوند.
اینجا چند کلان نکته درباره خانه تکانى را آورده ایم که گفتن شان تکرار 
مکررات است اما به هر حال یادآورى شان در شروع ماه عزیز اسفند، چه 

بسا کارگشا باشد.
پرهیز از انتحار:   اگر مرد خانه هســتید، هرگز با گفتن اینکه این کارها 
مال زن خانه اســت، خودتان را خفیف نکنید و به دردسر نیندازید. به هر 
حال مجبور مى شوید مشارکت کنید، پس بهتر اســت داوطلبانه باشد. 
منصفانه هم نگاه کنیم، خانه براى همه کســانى است که در آن هستند، 

پس خانه تکانى کار همه است.
زنده بمانید: خانه تکانى امر بســیار پرخطرى اســت؛ از مسمومیت با 
مایع هاى سفیدکننده و غیره گرفته تا سقوط از چهارپایه و بلندى و امثال 
آنها. پس توصیه هاى ایمنى را جدى بگیرید. بار سنگین برندارید، بدون 
رعایت موارد ایمنى روى لبه پنجره ها و جاهاى مرتفع نروید و هرگز، تکرار 
مى شود و هرگز، مایعها و پودرهاى ضدعفونى کننده و شست وشو و نظایر 
آنها را با هم ترکیب نکنید چون ممکن است باعث مسمومیت شدید شود.

 آب کیمایست: نیاز به گفتن نیست که خانه تکانى به معناى هدردادن آب 
نیست، حواستان به آب باشد.

استقبال کنید:  و سرانجام، جدا از همه غرهایى که مى زنیم، خانه تکانى 
مى تواند انگیزه اى باشد تا در آستانه یک تحول بزرگ، درون خودمان را 
هم پاکسازى و دســته بندى کنیم. وقتى مى توانیم خانه را، به آن سختى 
بتکانیم و مرتب کنیم، پس مى توانیم افکار و مغزمان را هم در آستانه نوروز 

پاکسازى و مرتب و دسته بندى کنیم.

چطور از خانه تکانی چطور از خانه تکانی 
جان سالم به در ببریم؟ جان سالم به در ببریم؟ 

برای مراقبت از پوست خود چند عادات آرایشی را ترک کنید

3 صبحانه بد براى دیابتى ها
زیریق انسولى، دیابت 

فزایش مى دهند
شــى درباره غذاهایى 

در معرض فت: اگر
چیز یک صبحانه 

لا است. ما مى 
متعادل براى 

جتناب کنید، 
 چربى اشباع 
ن هاى زیادى 

ضافى در انواع 
سوسیس است. 

قنــدى نیز توصیه 

مى تواند بر سطح قند خون 

بسانیاز بدن شما را فراهم مى کنند.
پره
مالال
حالال
منص
پس
زند
مایع
آآنهاا
رعا
مى
ا هنهان آآ
 آب
نیس
است
مى
مهم
بتک
پاکساک

بدن مى رساند.
به گزارش بهداشت نیوز، نارنگى به عنوان یکى از بهترین منابع غذایى براى 

Cدریافت همزمان ویتامین C، تیامین و فولات شناخته مى شود.

بدن C میلى گــرم ویتامین C به 7هر عدد نارنگى کوچکمى توانــد حدود 27

آسیب هاى سلولى ناشى از حض
از طرف دیگر، یک نارنگى کوچ
Aویتامین A را هم تأمین کند و

برساند.
ج Aویتامین A موجود در نارنگى

مى تواند به حفظ سلامت بینای
افزایش سن کمک کند.

مصرف روزانه نارنگىدر روزه
سیســتم ایمن
سیستم قلبى ع

کمک کند. 
اینها، بر علاوه

پتاسیم، کلس

نجر به تصلب 
ش داخلى شود.

لینیک کلیولند 
 را براى توسعه 
فراهم مى کند.

هد 

د
ه
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فقدان سند مالکیت
شماره نامه: 140285602020002633  تاریخ ارسال نامه: 1402/11/18

فریدون خردمند فرزند آقا حسام شناسنامه 86 به اســتناد 1 برگ استشهاد محلى که 
هویت و امضاء شهود رسماً گواهى شــده مدعى است که سند مالکیت ششدانگ یک 
باب خانه شماره 12159 فرعى از شماره 1 اصلى واقع در شهر میمه جزء بخش ثبتى 
میمه ذیل ثبت 13738 صفحه 367 دفتر 92 املاك به شماره چاپى 264074 به نام 
نامبرده ثبت و صادر و تســلیم گردیده اســت (توضیحاً پلاك 12159 فرعى حاصل 
استانداردســازى پــلاك 2002 و 2003 و 2004 و 2005 و 8267 فرعى تجمیعى 
باقیمانده مى باشد) و معاملۀ دیگرى انجام نشده است و سابقۀ تامین و بازداشت ندارد 

و به علت جابه جایى اثاثیه منزل مفقود گردیده اســت، چون درخواست سند مالکیت 
المثنى به نام خود را نموده طبق تبصره یک اصلاحى ماده 120 آئین نامه قانون ثبت 
مراتب آگهى مى شود که هر کس مدعى انجام معامله (غیر از آنچه در این آگهى ذکر 
شده) نسبت به آن و یا وجود سند نزد خود باشد از تاریخ انتشار این آگهى تا ده روز به این 
اداره مراجعه و اعتراض خود را کتباً ضمن ارائه اصل سند مالکیت و سند معامله تسلیم 
نماید تا مراتب صورتمجلس و اصل سند به ارائه کننده مسترد گردد. اگر ظرف مهلت 
مقرر اعتراضى نرسد یا در صورت اعتراض اصل اسناد ارائه نشود المثنى سند مالکیت 
مرقوم صادر و به متقاضى تسلیم خواهد شد. تارخ انتشــار: 1402/12/05 – م الف : 
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معاون علمى، فناورى و اقتصاد دانش بنیان رییس جمهور 
گفت: شرکت هاى بزرگ توسعه یافته و فناور باید افزایش 
یابند تا شاهد رشــد روز افزون علم و فناورى در کشور و 
تولید هر چه بیشتر محصولات باشــیم.روح ا... دهقانى 
فیروزآبــادى در اختتامیه رویداد ملــى «جایزه فناورى 
نکســت» در اصفهان افزود: از سوى دیگر مراکز بزرگ 
تولید علم و فناورى باید بیشتر شوند و ما قصد داریم در 2 
سال آینده چهار مرکز بزرگ از این نوع راه اندازى کنیم.
وى ادامه داد: فرهنگ ایجاد سکو و زیرساخت براى آینده 
باید در کشــور تســرى یابد، به دیگر سخن باید تلاش 

متخصصان امروزى پیشرفت آیندگان را رقم بزند.

دهقانى فیروزآبادى تصریح کرد: شــرکت هاى دانش 
بنیان آینده ساز تمدن هستند و شهرك علمى تحقیقاتى  
اصفهان از پرافتخارترین مجموعه ها در حوزه توســعه 
فناورى هستند.وى گفت: شــرکت هاى دانش بنیان و 
تولیدکننده فناورى نقش بســزایى در اقتصاد دارند، لذا 
توجه هرچه بیشتر به آنها ضروریست.سه طرح منتخب 
رویداد مذکور در هر محور از رتبه اول تا ســوم به ترتیب 
«50 میلیارد ریال جایزه و 150 میلیارد ریال تسهیلات» 
، «30 میلیارد ریال جایزه و 90 میلیارد ریال تسهیلات» 
و «20 میلیارد ریال جایزه و 60 میلیارد ریال تسهیلات» 

دریافت کردند.

استاندار اصفهان گفت: مشارکت همگانى در انتخابات 
معــادلات بین المللــى را تغییر مى دهد و اقتــدار نظام 
جمهورى اســلامى را به رخ جهانیان خواهد کشــید.  
سیدرضا مرتضوى اظهار کرد: دشمن در آستانه انتخابات 
به دنبال خود اکثریت پنــدارى و القاء ناامیدى در جامعه 
و آینده ایران اســت.وى اظهار کرد: از ابتداى سال رهبر 
معظم انقلاب آحــاد مردم را به مشــارکت همگانى در 
انتخابات دعوت و توصیه کردند زیرا ایشــان مى دانند 
که دشــمن چه افکار پلیــدى را در ذهــن مى پروراند.
استاندار تصریح کرد: در یکسال اخیر دشمن با راه اندازى 
جنگ ترکیبى، تمام تلاش خود را به کار بســته تا اخبار 

مسرت بخش به گوش مردم نرسد.مرتضوى اظهار کرد: 
در 6 ماهه اخیر 33 هزار پروژه با اعتبارى قریب به 600 

هزار میلیارد تومان در کشور افتتاح شده است.
استاندار خاطرنشــان کرد: در 45 ســال گذشته فراز و 
فرودهایى را داشته ایم اما در کلیت مسیر به درستى حرکت 
کرده ایم، کافیست تا نگاهى به آمار دستاوردهاى انقلاب 
بیندازیم تا متوجه جایگاه ایران در منطقه و جهان شویم.

مرتضوى تصریح کرد: هیچ قله اى از علم و فناورى وجود 
ندارد که جوانان این سرزمین به آن دست نیافته باشند، 
کشورى که هیچ ســهمى در علم فضایى دنیا نداشت، 

امروز رقیب اصلى سایر کشورهاست.

شهرك علمى تحقیقاتى در
 توسعه فناورى پر افتخار است

مشارکت در انتخابات معادلات 
بین المللى را تغییر مى دهد

خبر

مانى مهدوى
ظاهراً سال 1402 قرار نیســت بدون فرونشست زمین در جایى ازشهر 
اصفهان به پایان برســد. حالا نوبت به محدوده ملک شــهر رســیده 
است که خط لوله 600 میلیمترى انتقال فاضلاب در این منطقه دچار 

شکستگى شود.
عملیات ایمن سازى در این منطقه توســط اکیپ بحران آبفاى استان 
اصفهان و گروه حوادث آبفاى منطقه 5 تحت نظارت  علیرضا جزءقاسمى 
معاون راهبرى و نظارت بر بهره بردارى شرکت مهندسى آب و فاضلاب 
کشور و حسین اکبریان مدیر عامل آبفاى استان اصفهان  از ساعت 22 
روز چهارشنبه هفته گذشته آغاز شــد و تا ساعت 5 صبح روز پنج شنبه 
به طول انجامید که این مدت زمانى نشان از وسعت و حساسیت حادثه 

داشته است.  
این حادثه براى کلکتور فاضلاب به قطــر 600 میلى متر و به طول 7 

متر در عمق 6مترى رخ داد که با اتصــال عرضى به طول 7 متر با لوله 
300میلى مترى رفع گردید.

از ابتداى امسال تا کنون در گوشه و کنار شهر مشابه این حادثه به وقوع 
پیوسته است. بعضى از این شکستگى ها وسیع بود و کار مرمت آن به 
طول انجامید و برخى هم ســطحى و زودگذر بود و به سرعت لوله ها 
تعویض شدند. اما چیزى که قرار نیست به سرعت فراموش شود، علت 
اصلى شکســتگى هاى لوله هاى آب و به خصوص فاضلاب در شهر 

اصفهان است.  
تا کنون دو دلیل عمده براى وقوع این گونه حوادث اعلام شــده است؛ 
یکى کهنگى سیســتم فاضلاب اصفهان و دیگرى شدت فرو نشست 
زمین در این شهر که باعث این شکســتگى ها مى شود. درباره وقوع 
حادثه نشست در خیابان ملک شهر در اثر شکســتگى خط لوله 600 
میلیمترى انتقال فاضلاب، منصور شیشــه فروش مدیرکل مدیریت 

بحران استاندارى اصفهان این حادثه را توامان ناشى از فرسودگى لوله و 
فرونشست زمین عنوان کرده است. این در حالى است که به نظر مى رسد 
توامانى همین دو دلیل باعث وقوع رخدادهاى مشابه در شهر اصفهان از 

ابتداى سال جارى تا کنون بوده است. 
شیشــه فروش با بیان اینکه به علت شرایط کم آبى و خشکى رودخانه 
زاینده رود روند فرونشســت زمین و تأثیرات آن تشدید شده است مى 
گوید: «وقوع حوادث شکستگى شبکه هاى آب و فاضلاب فرسوده طى 
چند سال اخیر افزایش یافته است که با پایش هاى انجام شده در شبکه 
فاضلاب شهر اصفهان 300 کیلومتر از شبکه ها نیاز به بازسازى دارد و30 

کیلومتر از شبکه ها در اولویت بازسازى است.»
شــبکه فاضلاب اصفهان شهریور ماه امسال 62 ســاله شد که نشان 
مى دهد بیش از نیم قرن از احداث آن گذشته و امروز به شدت نیازمند 
نوسازى است. مهرداد خورسندى، رییس گنجینه و مرکز اسناد آبفاى 
اســتان اصفهان مى گوید: «25 فروردین 1340 کلنگ اگوي شــهر 
اصفهان در اطراف میدان خواجو به زمین زده شــد و معاون وقت امور 
اجتماعی ســازمان برنامه، گزارش داد  ساختمان اگوي اصفهان در سه 
مرحله اجرا می شود. از آن زمان تاکنون 3977 کیلومتر شبکه جمع آورى 
فاضلاب در معابر شهر اصفهان اجرا گردیده و سه تصفیه خانه فاضلاب 

دیگر در سپاهان شهر، شمال و شرق اصفهان احداث شده است.»
خورسندى تاکید مى کند: «نیاز جدى شبکه فاضلاب شهر اصفهان با 
بیش از 60 سال قدمت به شمار مى رود بازسازى و نوسازى لوله هاى 
قدیمى و فرسوده است که خوشــبختانه از حدود دو دهه پیش با بهره 
گیرى از فناورى هاى نوین آغاز شده و به طور پیوسته ادامه دارد؛ هر چند 
که تکمیل آن نیازمند حمایت جدى مسئولان استانى و ملى براى تامین 

اعتبارات لازم است.»
موضوع تامین اعتبار به منظورنوسازى شبکه فاضلاب شهر اصفهان 
مورد تاکید مدیر کل مدیریت بحران اســتاندارى اصفهان هم است با 
این توضیح که شیشه فروش به ابعاد کلان تر ماجرا نگریسته و خواستار 
توجه بیشتر به بحث مهم فرو نشست در اصفهان شده است: «لازم است 
وزارت نیرو براى تخصیص اعتبار به استان براى بازسازى شبکه هاى 
فرسوده و نیز براى تغذیه آبخوان ها براى پیشگیرى از تشدید فرونشست 
زمین نسبت به تأمین حقابه هاى کشاورزى و زیست محیطى زاینده رود 
و تالاب گاوخونى اقدام و براى احیاى زاینــده رود و اجراى طرح هاى 

تأمین آب تسریع کنند.»
اما آیا مقامات کشورى در شــرایط فعلى اراده جدى به منظور رفع این 
مشکلات در اصفهان دارند یا باید سال 1403 را نیز با خبرهایى از جنس 
شکستگى لوله ها در شهر اصفهان بر اثر فرونشست زمین طى کنیم؟

خط لوله انتقال فاضلاب ملک شهر هم دچار شکستگى شد 

مدیر ناژوان شهردارى اصفهان راه اندازى سامانه هاى صوتى یکپارچه زمین روى لوله ها فرو مى نشیند
در ناژوان با پشتیبانى فاوا خبرداد.مهدى قائلى در جلسه هماهنگى 
مدیران مناطق پانزده گانه و کمیته هاى ستاد دائمى خدمات سفر شهر 
اصفهان اظهار کرد: به صورت اجراهاى مقطعى باید از فرصت هاى 
کم استفاده کرد تا خدمات خوبى به گردشگران و مسافران نوروزى 
ارائه دهیم.وى افزود: درباره فضاسازى هاى محیطى هماهنگى هایى 

صورت گرفته است و در مرحله طراحى قرار دارد.
مدیر ناژوان شــهردارى اصفهان تاکید کرد: امیدواریم با هماهنگى 
کمیته هاى اطلاع رسانى و فرهنگى بتوانیم در فضاسازى محیطى نیز 
اقدامات خوبى را انجام دهیم، البته موضوع اجراى پروژه فیبر نورى 
در ناژوان عملیاتى شده است.مهدى قائلى گفت: با پشتیبانى سازمان 
فاوا و اداره کل ارتباطات مى توانیم سامانه هاى صوتى یکپارچه را در 
ناژوان راه اندازى کنیم، همچنین نظــارت تصویرى بر نقاط ناژوان 

اصفهان را با پشتیبانى اداره کل حراست راه اندازى کرد.
وى با بیان اینکه عملیات تجهیز مراکز گردشگرى نیز در حال انجام 
است، گفت: امیدواریم در موضوع مدیریت ترافیکى ناژوان، تدابیر و 
برنامه ریزى هاى خوبى صورت گیرد،این مقام مســئول خاطرنشان 
کرد: سیزدهم فروردین سال آینده مصادف با شهادت حضرت امام 
على (ع) است، از این رو پیشــنهاداتى در خصوص تعطیلى مراکز در 
این روز اعلام شد، همچنین پیشــنهاد تغییر ساعت کارى مراکز در 
شــب هاى قدر را داریم. مدیر ناژوان شــهردارى اصفهان گفت: در 
صورت خرید بلیت تمام مراکز گردشــگرى در نــاژوان، مى توانیم 
تخفیف نیز ارائه دهیم که این موضوع مى تواند حرکت مثبتى براى 

گردشگران و مسافران نوروزى باشد.

معاون فنى اجرایى ســازمان زیباسازى شــهردارى اصفهان گفت: 
مبلمان تماشا طراحى و در نقاط خاص این کلان شهر نصب شده است  

تا فضاى زیبایى را براى شهر و شهروندان ایجاد کند.
علیرضا سهرابى اظهار کرد: ســال جارى تلاش کردیم تغییراتى در 
مبلمان شهرى ایجاد کنیم، از این رو مبلمان تماشا طراحى و در نقاط 

خاص کلان شهر اصفهان نصب شده است.
وى افزود: مبلمان تماشا در زاویه بناهاى تاریخى یا فضاى سبز شهر 
قرار مى گیرد و فضاى زیبایى را براى شهر و شهروندان ایجاد مى کند.

معاون فنى اجرایى سازمان زیباسازى شهردارى اصفهان با بیان اینکه 
مبلمان سالمند از جمله مبلمانى اســت که براى سالمندان مبتلا به 
کمردرد طراحى شده است، تاکید کرد: امیدواریم این مبلمان تا پایان 
سال جارى توسط شهردارى مناطق پانزده گانه در پارك ها نصب شود.

سهرابى گفت: سالمندان بیشترین مخاطب پارك ها در ساعات صبح 
هستند، از این رو تلاش مى شود تا این مبلمان راحتى بیشترى را براى 

سالمندان فراهم کند. 
وى با بیان اینکه در طراحى مبلمان خانــواده تلاش کردیم فضاى 
دورهمى را در اختیار شهروندان قرار دهیم، ادامه داد: مبلمان سطح 
شهر در حال حاضر دونفره اســت و فاصله زیادى از یکدیگر دارد، از 
این رو تغییراتى در مبلمان شــهرى براى ایجــاد فضاى صمیمى تر 

انجام شد.

کارشناس اورژانس 115 اصفهان موفق به اختراع گوشى پزشکى آموزشى 4 
نفره، جهت سمع همزمان صداهاى بدن شد.

عباس عابدى مخترع گوشى پزشکى آموزشى 4 نفره ظهر پنجشنبه در حاشیه 
کنگره ملى نوآورى ها در اورژانس پیش بیمارســتانى گفت: این وســیله به 
منظور استفاده اساتید و مربیان علوم پزشکى در جهت کمک به دانشجویان در 
یادگیرى انواع صداهاى طبیعى و غیر طبیعى بدن انسان طراحى و ساخته شده 
است.وى افزود: یکى از مشکلات شایع در بحث آموزش صداهاى طبیعى و 
غیرطبیعى به دانشجویان علوم پزشکى این است که گوشى هاى طبى موجود، 

قابلیت استفاده یک کاربر را دارد و زمانیکه دانشجو در حال سمع صدا مى باشد 
از طرف مربى قابل بررسى و نظارت نیست.

این مخترع اصفهانــى یکى از ویژگى هاى محصولــش را امکان آموزش و 
ارزیابى به صورت همزمان عنوان کرد و افزود: این گوشى پزشکى به نحوى 
طراحى شــده که تا 4 کاربر مى توانند به صورت همزمان به صداهاى قلبى، 
ریوى و … گوش دهند.به گفتــه عابدى، در این دســتگاه از تقویت کننده 
الکترونیکى صدا استفاده نشــده و صدا را بدون هیچ تغییرى به همان شکل 

ارائه مى دهد.

راه اندازى سامانه هاى صوتى
 یکپارچه در ناژوان اصفهان

نصب مبلمان تماشا 
در نقاط خاص شهر اصفهان

آگهى تاسیس
 شرکت با مسئولیت محدود افرا مهر زرین کهن درتاریخ 1402/11/29 به شماره ثبت 76402 به شناسه ملى 14013099030 ثبت و امضا ذیل دفاترتکمیل گردیده که خلاصه آن 
به شرح زیر جهت اطلاع عموم آگهى میگردد. موضوع فعالیت :موضوع فعالیت: تولید و توزیع، تهیه و تدارك، خرید و فروش، بسته بندى و نگه دارى و پخش و واردات و صادرات کلیه 
اقلام آرایشى بهداشتى و زیبایى و کلیه لوازم بهداشتى صورت و بدن (شامل انواع کرم هاى صورت و دست و بدن، شامپو، صابون، ژل هاى طبى، ضد عرق ها) و کالاهاى بهداشتى اعم از 
ملزومات بهداشت فردى، لوازم آرایشى و بهداشتى بانوان (شامل نرم کننده لب، رژ مایع و جامد، ژل ابرو، تینت لب، سایه چشم، رژگونه و ریمل)، لوازم بهداشتى آقایان، انواع شوینده 
هاى پوست و مو و بدن، صادرات و واردات کلیه کالاهاى مجاز بازرگانى، ترخیص کالا از کلیه گمرکات داخلى و بین المللى، برپایى غرفه و شرکت در کلیه نمایشگاه هاى داخلى و خارجى، 
شرکت در مناقصات و مزایدات دولتى و خصوصى، انعقاد قرارداد همکارى و مشارکت با اشخاص حقیقى و حقوقى داخلى و خارجى، اخذ وام و ضمانت نامه و تسهیلات ارزى و ریالى از بانکها 
و موسسه هاى مالى و اعتبارى دولتى و خصوصى، گشایش اعتبارات و ال سى نزد بانکها و افتتاح انواع حساب به نام شرکت نزد بانکهاى دولتى و خصوصى در صورت لزوم پس از اخذ 
مجوزهاى لازم از مراجع ذیربط. درصورت لزوم پس از اخذ مجوزهاى لازم از مراجع ذیربط مدت فعالیت : از تاریخ ثبت به مدت نامحدود مرکز اصلى : استان اصفهان، شهرستان اصفهان، 
بخش مرکزى، شهر اصفهان، کوى امام، خیابان فاتح، خیابان شهید خسرو پور، پلاك 0، ساختمان 13 بانک رهنى، طبقه 2، واحد 125 کدپستى 8169714976 سرمایه شخصیت 
حقوقى عبارت است از مبلغ 100,000,000 ریال نقدى میزان سهم الشرکه هر یک از شــرکا خانم افروز صالح ابراهیمى به شماره ملى 1271261928 دارنده 51000000 ریال 
سهم الشرکه آقاى فرزین فرخانى به شماره ملى 1292830662 دارنده 49000000 ریال سهم الشرکه اعضا هیئت مدیره خانم افروز صالح ابراهیمى به شماره ملى 1271261928 
به سمت رئیس هیئت مدیره به مدت نامحدود و به سمت مدیرعامل به مدت نامحدود آقاى فرزین فرخانى به شماره ملى 1292830662 به سمت نایب رئیس هیئت مدیره به مدت 
نامحدود دارندگان حق امضا : کلیه اوراق و اسناد بهادار و تعهد آور شرکت از قبیل چک ، سفته ، بروات ، قراردادها، عقود اسلامى و همچنین کلیه نامه هاى عادى و ادارى باامضاء افروز 
صالح ابراهیمى و فرزین فرخانى همراه با مهر شرکت معتبر مى باشد. اختیارات مدیر عامل : طبق اساسنامه روزنامه کثیر الانتشار نصف جهان جهت درج آگهى هاى شرکت تعیین گردید. 
ثبت موضوع فعالیت مذکور به منزله اخذ و صدور پروانه فعالیت نمى باشد. اداره کل ثبت اسناد و املاك استان اصفهان اداره ثبت شرکت ها و موسسات غیرتجارى اصفهان (1671932)

آگهى تغییرات
 شرکت سهامى خاص سپنتا سلامت آیریک به شناسه ملى 14010279056 و به شماره ثبت 2579 به 
استناد صورتجلســه هیئت مدیره مورخ 1402/11/20 تصمیمات ذیل اتخاذ شد: مهندسى فن آور پویا 
سپاهان به شناسه ملى 10260519894 و به نمایندگى سید احمد حسینى به شماره ملى 1283207435 
به سمت رئیس هیئت مدیره براى مدت دو سال بهیار صنعت سپاهان به شناسه ملى 10260423426 و به 
نمایندگى فرید نجات بخش آزادانى به شماره ملى 1284808769 به سمت عضو اصلى هیئت مدیره براى 
مدت دو سال مهندسى طب تجهیز پایا به شناسه ملى 14000258600 و به نمایندگى مسعود بهداد به 
شماره ملى 1285806212 به سمت عضو اصلى هیئت مدیره براى مدت دو سال درمان گاز به شناسه ملى 
10100922817 و به نمایندگى حسن مولائى نجف آبادى به شماره ملى 0039396460 به سمت عضو 
اصلى هیئت مدیره براى مدت دو سال یکتا صنعت ناجى به شناسه ملى 10260631022 و به نمایندگى 
مریم حجتى نجف آبادى به شماره ملى 0070028941 به سمت نایب رئیس هیئت مدیره براى مدت دو 
سال آقاى محمد خدائى تهرانى به شماره ملى 5499441359 به سمت مدیرعامل خارج از اعضاى هیات 
مدیره براى مدت دو سال انتخاب گردیدند. تمامى اوراق و اسناد مالى و تعهدات از قبیل چک ، سفته ، بروات ، 
قراردادهاى تعهدآور و استفاده از حسابهاى جارى و ثابت در بانکها با امضاء مدیرعامل و رئیس هیات مدیره 
و یک نفر از اعضاى هیات مدیره متفقا همراه با مهر شرکت معتبر است. اداره کل ثبت اسناد و املاك استان 

اصفهان مرجع ثبت شرکت ها و موسسات غیرتجارى خمینى شهر (1672655)

آگهى تغییرات
 شرکت سهامى خاص مه صنعت کوشان 
بــه شناســه ملــى 10260381575 
و به شــماره ثبت 17233 به اســتناد 
صورتجلســه مجمع عمومى فوق العاده 
مــورخ 1402/07/20 تصمیمات ذیل 
اتخاذ شد: ماده 37 اساسنامه به شرح ذیل 
اصلاح شد: ماده 37 اصلاحى :کلیه اوراق 
و اســناد مالى و تعهداور شرکت با امضا 
اشخاصى که هیات مدیره تعیین مى نمایند 
و با مهر شرکت معتبر مى باشد . اداره کل 
ثبت اسناد و املاك استان اصفهان اداره 
ثبت شــرکت ها و موسسات غیرتجارى 

اصفهان (1669050)

آگهى تغییرات
 شرکت تعاونى مسکن مهر کارمندى فریدونشهر به شناسه ملى 10260056826 و به شماره ثبت 232 به استناد صورتجلسه هیئت تصفیه مورخ 1402/11/23 و نامه 1965 مورخ 
1402/11/24 اداره تعاون کار و رفاه اجتماعى فریدونشهر تصمیمات ذیل اتخاذ شد اقاى ناصر مهدى پور1819495736 به سمت رئیس هیئت تصفیه و آقاى على شاه مرادى قهه 
5129926498 به سمت نایب رئیس هیئت تصفیه و محمدعلى رجائیان1290933448 به ســمت مدیر هیئت تصفیه براى مدت 2 سال منصوب شدند و کلیه اسناد و اوراق مالى و 
تعهدآور شرکت و قراردادها با امضاء آقاى محمدعلى رجائیان (مدیر تصفیه) و آقاى ناصر مهدى پور (رییس تصفیه) و مهر شرکت معتبر خواهد بود . در غیاب آقاى ناصر مهدى پور، آقاى 
على شاه مرادى قهه (نائب رئیس تصفیه ) حق امضا خواهد داشت . اوراق عادى و نامه ها با امضاء آقاى محمدعلى رجائیان (مدیرتصفیه) و مهر شرکت معتبر خواهد بود . نشانى هیئت 
تصفیه جهت مکاتبات: استان اصفهان - شهرستان فریدونشهر – دفتر شرکت تعاونى مسکن مهر کارمندى و تلفن 09131338076 تعیین گردید. اداره کل ثبت اسناد و املاك استان 

اصفهان مرجع ثبت شرکت ها و موسسات غیرتجارى فریدون شهر (1672396)

نامزدهاى پنجمین لیست هم
 اعلام شد

«شـوراى ائتلاف نیروهـاى انقلاب اسلامى»(شـانا) 
اسـامى کاندیداهاى مـورد حمایت خـود در حوزه هاى 
انتخابیه اسـتان اصفهان را براى انتخابات دوازدهمین 
انتخابات مجلس شوراى اسلامى اعلام کرد. در جلسه 
نهایى این گروه سیاسـى که روز پنجشنبه در اصفهان 
برگزار شد، مسـوولان این ائتلاف اسامى کاندیداهاى 
مورد نظر خود را براى دوازدهمین دوره مجلس شوراى 
اسلامى اعلام کردند. «شوراى ائتلاف نیروهاى انقلاب 
اسـلامى» یک تشکل کشـورى با شـعار «عقلانیت، 
معنویت و عدالت» است و ریاست آن را «غلامحسین 
حداد عادل» بر عهده دارد. پیش از این، گروه سیاسـى 
مجمع نیروهـاى انقـلاب اسـلامى، ائتـلاف مردمى 
نیروهاى انقلاب (امُنا)، گام دوم و حزب موتلفه اسلامى 
اصفهـان، افراد مـورد حمایت خـود را بـراى انتخابات 
مجلس شوراى اسـلامى در حوزه انتخاباتى اصفهان، 

جرقویه، هرند، ورزنه و کوهپایه اعلام کرده بودند.

«پدر کاتیوشاى ایران» 
به خاك سپرده شد

پیکر مرحوم امیر سـرتیپ «محمد شـیرانى» نخستین 
فرمانـده مرکز آمـوزش توپخانـه و موشـک هاى ارتش 
جمهورى اسلامى ملقب به «پدر کاتیوشـاى ایران» در 
اصفهان تشییع و به خاك سپرده شد. امیر سرتیپ «محمد 
شیرانى» بر اثر کهولت سـن در اصفهان دارفانى را وداع 
گفت . امیر سرتیپ شیرانى برغم بازنشستگى در سال 57، 
پس از پیروزى انقلاب توسط سپهبد شهید «على صیاد 
شیرازى» به خدمت اعاده و بعنوان فرمانده مرکز آموزش 
توپخانه و موشک هاى نیروى زمینى ارتش منصوب شد.

رسانه، واسطه قوى بین مردم 
و مسئولان است 

رییس شـوراى اطلاع رسانى اسـتان در جلسه شوراى 
اطلاع رسانى با مدیران رسانه گفت: رسانه واسطه قوى 
بین مـردم و مسـئولان اسـت و کمک به جهـت گیرى 
درست جامعه و پاى کار آمدن همه براى خدمت به مردم 
از کارکرد هاى رسانه است. محمد رضا جان نثارى با بیان 
اینکه ما در استان اصفهان قدرت رسـانه ى خوبى داریم 
افزود: مهمتر از توان رسانه  توانایى خوب خبرنگاران استان 
است وبرهمین اسـاس باید مبناى مسئولان رسانه هاى 
استان باشد. وى ادامه داد: مسولان باید پاسخگوى رسانه 
باشند و به تمامى بخش ها ابلاغ شـده که اگر مدیرى در 
فرآیند پاسـخگویى نبوده بـا آن ها برخورد شـود. رئیس 
شوراى اطلاع رسانى اضافه کرد:رسانه مى تواند جایى را 
به آشوب بکشد و یا آشـوب را کنترل کند که انتظار ما از 

رسانه تنویر افکار نه فقط اطلاع رسانى است.

رونمایى از محصول مخترع اصفهانى در کنگره  نوآورى هاى اورژانس
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محرم نویدکیا سرانجام به اولین بردش با مسى هاى رفسنجان رسید.
مس رفسنجان بعد از جدایى ســاکت الهامى و روى کار آمدن محرم نویدکیا 
موفق به کسب اولین بردش در لیگ برتر آن هم در زمین نساجى شد. برترى اى 
که با نتیجه سه بر صفر رقم خورد تا شاگردان محرم نیم فصل دوم را با کسب 4

امتیاز از دو بازى آغاز کرده باشند.
مس رفسنجان بعد از سپاهان دومین تیم تحت هدایت محرم در لیگ برتر به 
حساب مى آید و جالب آنکه محرم در آخرین پیروزى اش با سپاهان نیز موفق به 
تحمیل کردن سه گل به حریف شده بود در روزى که طلایى پوشان با نتیجه 

سه بر صفر در ورزشگاه نقش جهان از سد پدیده مشهد سقوط کرده گذشتند.
محرم بعد از آن، دو بازى پایانى اش در لیگ بیســت و یکم با ســپاهان را با 
مساوى پشت سر گذاشته بود تا با احتساب تساوى هفته گذشته با مس، پس 
از سه تساوى پیاپى در لیگ برتر موفق به کسب پیروزى شود. ضمن آنکه این 
اولین پیروزى مسى ها بعد از برترى سه بر صفرشان مقابل فولاد در هفته نهم 

لیگ برتر بود.

*به خاطر هواداران نساجى ناراحت شدم
محرم نویدکیا در نشست خبرى پس از پیروزى 3 بر یک مقابل نساجى، اظهار 
داشت: بازى خیلى خوبى از طرف ما انجام شد. سعى کردیم تا جایى که مى شود 
گردش توپ بهترى داشته باشیم. بازى قبلى کمى در گردش توپ مکث هایى 
داشتیم ولى در این بازى سعى کردیم سرعت انتقالمان بهتر باشد و از فضاهایى 

که حریف مى دهد استفاده کنیم. 
وى افزود: مى دانســتیم نساجى دوســت دارد بیشــتر روى توپ هاى بلند و 
ارسال هایى که اغلب از مرکز زمین هستند، کار کند. روى این مساله هم کار 
کرده بودیم. درکل مى توانم بگویم فضاهاى خیلى خوبى از نساجى به دست 
آوردیم. توانســتیم موقعیت هاى زیادى بسازیم. بازى قبلى موقعیت سازى ما 

کمتر بود. این بازى خیلى زیاد بود.
سرمربى مس رفسنجان تصریح کرد: این فوتبالى است که دوست دارم. همیشه 
دلم مى خواهد مالکیت توپ بالا داشته باشیم و بازیکنانم با اعتماد به نفس بازى 
کنند، موقعیت سازى کنیم، شانس گل داشته باشیم و در نهایت اگر شد امتیاز 
کامل بگیریم. خوشــبختانه این بازى خیلى خوب بود. واقعا براى مردمى که 
اینجا آمدند ناراحت بودم ولى واقعیت فوتبال همین است. کارى نمى شود کرد. 
وى افزود: نساجى تیم خیلى خوبى اســت. بازیکنان خوبى دارد. فکر مى کنم 
مشکلشان روحى-روانى است. به خاطر مشکلاتى که دارد در این شرایط قرار 
گرفته است. در غیر این صورت، واقعا بازى مقابل نساجى در این زمین خیلى 
سخت است. خوشبختانه این کار را انجام دادیم، نتیجه خوبى گرفتیم و گل هاى 

خوبى هم زدیم.
نویدکیا درخصوص اینکه آیا تصور چنین بردى را مقابل نساجى در ورزشگاه 
وطنى داشت، گفت: فوتبالى که دوست دارم همین است که مى بینید. سیستم  
تیم مس را از 3 دفاع به 4 دفاع تبدیل کردم. دوست دارم مالکیت توپ بالا با 
موقعیت سازى داشته باشند. نمى گویم فکر کردم اینجا 3 گل به نساجى بزنم. 
نه، این افکار عامیانه است. وظیفه سرمربى این است که تیم را تا جاى که 
مى تواند از نظر روحى-روانى به سطح بالا برساند. و بازیکنان را مجبور کند 
بحث هاى تاکتیکى را انجام بدهند. بعد هم نتیجه است که اتفاقات فوتبال 
هم در آن دخیل است. خیلى خوشبین بودم امتیاز کامل را بگیریم ولى نه با 

این سبک فوتبال و این تعداد گل.

تیم والیبال «گیتى پسند» اصفهان در بیست و دومین 
دیدار خود در لیگ برتر والیبال ایران مغلوب تیم «پیکان 
تهران» شــد و با کســب نهمین باخت در این دوره از 
رقابت ها، جایگاه سومى خود را از دســت داد و به رده 

چهارم لیگ برتر والیبال سقوط کرد.
تیم والیبال گیتى پسند اصفهان در چارچوب هفته بیست 
و دوم لیگ برتر والیبال مردان ایران در یکى از مهم ترین 
و سرنوشت ســازترین دیدارهاى هفته در ورزشــگاه 
شهداى مخابرات اصفهان، مقابل تیم پیکان تهران سه 

بر یک شکست خورد.
تیم والیبال گیتى پسند اصفهان با این شکست و با توجه 
به برد سه بر صفر تیم طبیعت اسلام شهر مقابل هورسان 
رامسر جایگاه ســوم خود در جدول رده بندى لیگ برتر 
والیبال مردان کشور را از دست داد و تیم اسلام شهرى 

به رده سوم صعود کرد.

مجسمه هرى کین سال هاست که در انبار است، چون 
جاى مناسبى براى گذاشتن آن پیدا نمى کنند.

کین، بهترین گلزن تاریــخ تاتنهام و تیم ملى انگلیس، 
متولد چینگفورد در شرق لندن اســت. بین سال هاى 
2019 تا 2020، شوراى شــهر چینگفورد 8000 یورو 
براى ساخت مجسمه کین اختصاص داد، اما سال هاست 
مجسمه در انبار نگهدارى مى شود، زیرا مقامات محلى 

براى قرار دادن آن جاى مناسبى پیدا نمى کنند.
تابستان امســال، با توجه به ناامیدى از کسب عناوین 
قهرمانى با اسپرز، کین تصمیم گرفت به بایرن مونیخ 
برود که با آن سوپرجام آلمان را از دست داد، ولى از جام 
حذفى آلمان حذف شــده اند و هشت امتیاز کمتر از بایر 
لورکوزن، صدرنشین بوندسلیگا، دارند. آنها باید شکست 
1-0 مقابل لاتزیو در دور رفت مرحله یک هشتم نهایى 
لیگ قهرمانان اروپا را دو هفته بعد جبران کنند تا راهى 

دور بعد شوند.
در سال هاى 2019 و 2020، شــوراى والتهام فارست، 
منطقه اى که چینگفورد در آن قــرار دارد، 7200 پوند 
(8000 یورو) براى ساخت مجســمه اى از فوتبالیست 
اختصــاص داد. از آن زمان و پــس از اینکه طرح قرار 
دادن آن در ایستگاه متروى چینگفورد شکست خورد، 
تلاش ها براى یافتن مکان مناســب براى آن ناموفق 

بوده است. 
همچنین چراغ سبزى نیز براى قرار دادن آن در پارك 
ریج وى نشان داده نشده بدون اینکه هیچ دلیلى براى 

این موضوع ارائه شده باشد.

 استارت محرم با مس، شبیه به پایان با سپاهان

فوتبالی که 
نویدکیا دوست دارد...

مهاجم پرسپولیس قصد چالش دوباره اى در فوتبال خارج از ایران را دارد. شــهاب زاهدى که بعد از چند فصل حضور در 
فوتبال اروپا بار دیگر به پرسپولیس بازگشت اگر اتفاق خاصى نیفتد در ادامه فصل راهى لیگ ژاپن خواهد شد. بحث جدایى 
شهاب زاهدى از مدتى قبل شکل گرفته بود، اما به واسطه مشکلات این تیم و خصوصا بسته بودن پنجره نقل و انتقالات، 
این مهاجم ترجیح داده بود در انتظار مشخص شدن وضعیت سرخپوشان باشــد. با این حال بعد از باز شدن پنجره نقل و 
انتقالات این باشگاه و اضافه شدن عیسى آل کثیر، اکنون شهاب زاهدى قصد دارد در گفت وگو با مدیران تیم بند جدایى اش 
با پیشنهاد خارجى را فعال کرده و به پیشنهاد ژاپنى اش پاسخ مثبت دهد. با این حال باید دید تصمیم باشگاه در خصوص 

شهاب زاهدى چیست. 

فدراسیون والیبال ایران بالاخره بعد از نزدیک به چهار ماه از استعفاى بهروز عطایى  با گزینه مورد نظر خود به توافق 
رسید. فدراسیون والیبال با آلبرتو جولیانى، سرمربى ایتالیایى و سابق تیم ملى والیبال ترکیه، به توافق رسیده است 
و تنها جزییات قرارداد باقى مانده است. جولیانى 60ساله که سابقه هدایت تیم هاى بزرگى از جمله لوبه ایتالیا، 
هالک بانک ترکیه، آسکو رسوویا لهستان، المپیاکوس یونان، تیم ملى والیبال اسلوونى و ترکیه را در کارنامه خود 
دارد و در حال حاضر سرمربى مودنا ایتالیا نیز محسوب مى شود. به احتمال فراوان در صورت توافق بر سر جزییات 
قرارداد، جولیانى سرمربى تیم ملى والیبال ایران خواهد شد. در واقع بعد از بحث  و مشورت هاى فراوان در کمیته 

فنى او به عنوان گزینه نهایى سرمربیگرى تیم ملى انتخاب شده است.

پرواز شهاب به مقصد لیگ ژاپن؟  سرمربی تیم ملی والیبال از ایتالیا می آید؟

سرمربى پرتغالى سپاهان خطاب به بازیکن محبوبش در این تیم از فناورى ورزشگاه شالکه گفت.
ژوزه مورایس و امید نورافکن به عنوان سرمربى و بازیکن سپاهان در نشست خبرى پیش از بازى با الهلال 
حاضر شده و به سوالات خبرنگارانى که خودشان را به کینگدام آرنا، ورزشگاه تازه تاسیس الهلال، رسانده 

بودند، پاسخ دادند.
جذابیت این ورزشگاه به حدى بود که مورایس و امید بعد از نشست نیز دقایقى در زمین چمن راه رفته و با 

کمک فردین فقیهى، مترجم ژوزه، درباره فناورى این ورزشگاه گپ زدند.
در این گفت وگو مورایس با تمجید از این ورزشگاه، به ورزشگاه شالکه، گلزنکرشن، اشاره کرد و گفت: آنجا 
به خاطر سرپوشیده بودن ورزشگاه، به اندازه یک استادیوم دیگر در کنار ورزشگاه فضاى پارکینگ مانند 
وجود دارد و کل چمن خارج مى شود تا با تابش نور آفتاب، وضعیت مناسبى داشته باشد و این ورزشگاه از 
چنین تکنولوژى اى پشتیبانى نمى کند، اما قطعا تمهیدات لازم براى حفظ کیفیت این زمین هم اندیشیده 

شده است.
نورافکن نیز که با دقت به حرف هاى مورایس گوش مى داد، در پایان از کیفیت ورزشگاه تمجید کرد و البته 
متذکر شد در هر ورزشگاهى، مهم نحوه استفاده بازیکنان حاضر در زمین از موقعیت هاست و نتیجه با دقت 

بازیکنان رقم مى خورد.
نورافکن، ستاره ســپاهان که تجربه بازى در اروپا را هم در کارنامه دارد، پس از حضور در نشست خبرى 
و تماشاى ورزشگاه، هم به خبرنگاران گفت: «این ورزشــگاه واقعا هیجان انگیز و عجیب است. ما چنین 

ورزشگاه هایى را در کشورمان نداشتیم و هیجان انگیز است .»

باشگاه رم قصد دارد ســردار آزمون را به شکل دائمى جذب 
کند، اما یک مشکل بر ســر این راه وجود دارد. بایرلورکوزن 

صدرنشین قاطع این فصل از رقابت هاى بوندسلیگاست. 
این تیم با ژابى آلونسو روزهاى فوق العاده اى را سپرى مى کند 
و حالا بالاتر از بایرن مونیخ مدعى شــماره یک قهرمانى 
محسوب مى شود. یکى از نقاط قوت لورکوزن در این 
فصل عملکرد فوق العاده این تیم در فاز هجومى 
بوده است جایى که آنها تا اینجاى فصل 57 گل 
وارد دروازه رقبا کرده اند و از این حیث فقط بایرن 

مونیخ با 61 گل زده بالاتر از آنها قرار دارد. 
 همین نمایش قانع کننده در فاز هجومى و البته 
ترافیک بالاى خط حمله باعث شده که باشگاه 
آلمانى موضع خود را درباره سردار آزمون که به 

صورت قرضى راهى رم شده، مشخص کند.
از طرف دیگر باشگاه رم نیز کاملا از عملکرد 
مهاجم ایرانى رضایــت دارد و تمام تلاش 
خود را براى حفظ و جذب دائمى او انجام 
خواهد داد. بر اســاس ادعــاى کالچو 
مرکاتو باشــگاه رم قصد دارد براى 
جذب آزمون از بایرلورکوزن تخفیف 
بگیرد. لورکوزن قیمت ســردار را 
12.5 میلیون یورو تعیین کرده، 
اما رم مى خواهــد با 10 میلیون 
یورو او را جذب کنــد. حالا باید 
منتظر مانــد و دید که آیــا رم و 
لورکوزن بر سر مبلغ به توافق خواهند 

رسید یا خیر.

ورزشگاه فقط ورزشگاه شالکه!

رم برای جذب دائمی 
سردار شرط گذاشت

گیتی پسند به رده 
چهارم  سقوط کرد 

مجسمه هری کین 
در انبار خاک می خورد!

بازگشت فغانی به قضاوت 
پس از جنجال هاى گسترده درخصوص تصمیم تأثیرگذار علیرضا فغانى در بازى عراق و اردن و اخراج أیمن حسین 
از زمین مسابقه، این داور باتجربه ایرانى با تصمیم شخصى، قطر را به مقصد استرالیا ترك کرد و پس از چند هفته، 
یک بار دیگر در مسابقات آسیایى به قضاوت پرداخت. در دیدار برگشت از مرحله یک هشتم نهایى لیگ قهرمانان 
آسیا، العین  میزبان نسف قرشى بود که این بازى به لطف گل ثانیه هاى پایانى سفیان رحیمى با پیروزى دو بر یک 
نماینده امارات به پایان رسید. علیرضا فغانى با کمک هایش از استرالیا، کار قضاوت این مسابقه را برعهده داشتند تا 

این داور ایرانى براى نخستین بار پس از دیدار جنجالى عراق و اردن، یک مسابقه آسیایى را قضاوت کند.

دژاگه وارد دنیای مربیگری شد 
اشکان دژاگه نیز قصد دارد تا به جمع مربیان فوتبال اضافه شود. بازیکن سابق تیم ملى فوتبال ایران و باشگاه هاى 
وولفسبورگ، فولام، تراکتور و فولاد، پس از آنکه تیمى را براى ادامه دوران حرفه اى خود انتخاب نکرد، مسیر 
دیگرى را در زندگى ورزشى خود انتخاب کرده است. دژاگه که در قطر به سر مى برد، کلاس هاى مربیگرى خود را 
آغاز کرده است تا بتواند پس از دریافت مجوزات لازم و رسمى کنفدراسیون فوتبال آسیا، بتواند در عرصه جدیدى از 
دوران حرفه اى خود، مشغول فعالیت شود.  مسعود شجاعى که مدتى است هدایت هوادار را برعهده گرفته، زودتر 

از دژاگه پا در این مسیر گذاشت و اکنون نوبت به دیگر کاپیتان سابق تیم ملى رسیده است.

حسین رضازاده در بیمارستان بستری شد
قهرمان سابق سنگین وزن وزنه بردارى جهان و المپیک در بیمارستان بسترى شد. حسین رضازاده که با روى 
کار آمدن سجاد انوشیروانى در فدراسیون وزنه بردارى حضور فعالى در جلسات این فدراسیون دارد و همچنین در 
فدراسیون جانبازان و توانیابان هم مسئولیت پاراوزنه بردارى را برعهده گرفته، به علت عوارض ناشى از بیمارى 
دیابت در بیمارستان مشغول درمان است.  قهرمان سابق وزنه بردارى جهان و المپیک که تا سال ها رکورددار سنگین 
وزن بود، در بیمارستان بسترى شده، اما حال عمومى او خوب گزارش شده است. رضازاده با تشخیص پزشک معالج 

جراحى ساده اى انجام داده و براى کنترل بیشتر یکى دو روز بسترى است تا بدون مشکل به خانه برود.
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فدراسیون
رسید. فد
تنها جز و
هالک بان
دارد و در
ج قرارداد،
فنى او به

سر

 در بیست و دومین 
مغلوب تیم «پیکان

خت در این دوره از 
ســت داد و به رده 

رچوب هفته بیست 
ر یکى از مهم ترین 
فته در ورزشــگاه 
م پیکان تهران سه 

ن شکست و با توجه 
شهر مقابل هورسان 
رده بندى لیگ برتر 
 تیم اسلام شهرى 

در انبار است، چون 
مى کنند.

و تیم ملى انگلیس، 
ـت. بین سال هاى 
گفورد 8000 یورو 
 داد، اما سال هاست 
زیرا مقامات محلى 

 نمى کنند.
ى از کسب عناوین 
ت به بایرن مونیخ 
ست داد، ولى از جام 
ت امتیاز کمتر از بایر 
د. آنها باید شکست 
ه یک هشتم نهایى 
جبران کنند تا راهى 

ی کین 
ی خورد!

محرم نویدکیا سرانج
مس رفسنجان بعد

موفق به کسب اولین
که با نتیجه سه بر ص
امتیاز از دو بازى آغا
بعد مس رفسنجان

حساب مى آید و جالب
گ تحمیل کردن سه
سه بر صفر در ورزش
محرم بعد از آن، دو
مساوى پشت سر گ
از سه تساوى پیاپى
اولین پیروزى مسى

لیگ برتر بود.

*بهخاطر هواداران
محرم نویدکیا در نش
داشت: بازى خیلىخ
گردش توپ بهترى
داشتیم ولى در اینب
که حریف مى دهد ا
وى افزود: مى دانسـ

ارسال هایى که اغلب
کرده بودیم. درکل
آوردیم. توانســتیم
کمتر بود. این بازى
سرمربى مس رفسن
دلم مى خواهد مالکی

کنند، موقعیت سازى
کامل بگیریم. خوش
اینجا آمدند ناراحت
ت وى افزود: نساجى
مشکلشان روحى-
گرفته است. در غیر
سخت است. خوشبخ

خوبى هم زدیم.
نویدکیا درخصوص
وطنى داشت، گفت
3تیم مس را از 3 دفاع
موقعیت سازى داشت
نه، این افکار عامیان
روح مى تواند از نظر
بحث هاى تاکتیکى

هههههههههههههم در آن دخیل است
اااااااااااین سبک فوتبال

ساله هم کار 
جى به دست 
یت سازى ما 

دارم. همیشه 
به نفس بازى 
گر شد امتیاز 
ى مردمى که 
مى شود کرد. 
 فکر مى کنم 
ن شرایط قرار 
ن زمین خیلى

یم و گل هاى 

در ورزشگاه 
ید. سیستم  
 توپ بالا با 
اجى بزنم. 
 جاى که 
جبور کند 
ت فوتبال 
 ولى نه با 

بباشگاه رم قصد دارد ســردار آزمون را به
ککند، اما یکمشکل بر ســر این راه وجود
صدرنشین قاطع این فصل از رقابت هاى بو
این تیم با ژابى آلونسو روزهاى فوق العاده اى
و حالا بالاتر از بایرن مونیخ مدعى شــ
نقاط قو محسوب مى شود. یکى از
ت فوق العاده این فصل عملکرد
بوده است جایى که آنها تا اینج
وارد دروازه رقبا کرده اند و از این
1مونیخ با 61 گل زده بالاتر از آن
 همین نمایش قانع کننده در
ترافیک بالاى خط حمله با
آلمانى موضع خود را درباره
صورت قرضى راهى رم شده
از طرف دیگر باشگاه رم نی
مهاجم ایرانى رضایــت
خود را براى حفظ و جذ

خواهد داد. بر اســاس
مرکاتو باشــگاه
جذب آزمون از با
بگیرد. لورکوزن
12.5 میلیون
ااما رم مى خوا

یورو او را جذب
و منتظر مانــد
لورکوزن بر سر مبل

رسید یا خیر.

رم برای جذب د
سسسسسسسردار شرط گذ

 دو بازیکن جدید پرســولیس مشــکلى براى حضور 
در بازى با ذوب آهن ندارند.ســرخ ها بــه دلیل عدم 
صدور مجوز بازى، نتوانستند از «عبدالکریم حسن» 
و «اوستون ارونوف» دو بازیکن خارجى و جدید خود 
در مصاف با تراکتور ســازى تبریز اســتفاده کنند. در 
همین راســتا بخش امور بین الملل باشــگاه پس از 
آن که با باز شدن پنجره زمســتانى نقل و انتقالات، 

نسبت به ثبت درخواست مجوز بازى عبدالکریم 
حسن اقدام کرد، با ارسال مدارك، براى ارونوف 

نیز درخواســت آى تى ســى نمود و این دو ستاره 
پرسپولیس مى توانند تیم خود را در بازى با ذوب آهن 
همراهى کنند.تیم هاى فوتبال پرســپولیس و ذوب 
آهن چهارشنبه 9 اسفند و از ساعت 17:15 در ورزشگاه 

فولادشهر اصفهان رو در روى هم قرار مى گیرند.

خارجى هاى جدید پرسپولیس به ذوب آهن مى رسند



صاحب امتیاز: شرکت رسانه گستر نصف جهان

فرهنگى، اجتماعى،اقتصادى و سیاسىفرهنگى، اجتماعى،اقتصادى و سیاسى

عمــل کنیــد، پیــش از آنکــه چــراغ عمــل خامــوش و فرصــت پایان یافتــه و 
اجــل فرارســیده و در توبــه بســته و فرشــتگان بــه آســمان پــرواز کننــد. پــس 
هرکســى بــا تــلاش خــود بــراى خــود، از روزگار زندگانــى بــراى ایـّـام پــس از 
مــرگ، از دنیــاى فناپذیــر بــراى جهــان پایــدار و از گــذرگاه دنیــا بــراى زندگــى 
جاودانــه آخــرت، توشــه برگیــرد. انســان بایــد تقــوا کند، زیــرا تا لحظــه مرگ 
فرصــت داده شــده و مهلــت عمــل نیکــو دارد. انســان بایــد نفــس را مهــار زنــد و آن 
را در اختیــار گرفتــه از طغیــان و گناهــان بــازدارد و زمــام آن را به ســوى 

مولا على (ع)اطاعــت پــروردگار بکشــاند.
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در قالب ابتکار «جاى خالى را با درخت مناسب پر کنیم» توسط شهردارى اصفهان،

روز درختکارى 110 هزار درخت در اصفهان کاشته مى شود

ساسان اکبرزاده

امسال 15 اســفند همزمان با روز درختکارى که با 
شــعار «جاى خالى را با درخت مناســب پر کنیم» 
همراه اســت 110 هزار درخت در شهر اصفهان در 
محل هایى که زمانى در آنجا درخت وجود داشته و 

امروز خالى است، کاشته خواهد شد. 
معاونت خدمات شهرى شهردارى اصفهان که طى 
تور بازدید خبرنگاران از مراکــز پرورش گل و گیاه 
اصفهان در جمع خبرنگاران حاضر شده بود با بیان 
این مطلب گفت: در شهر اصفهان جاى 700 هزار 
درخت خطرآفرین که طى 30 سال خالى شده است 
شناسایى شده که ما در سالجارى از این تعداد جاى 
خالى 300 هزار درخت در نقاط مختلف درختکارى 

کرده ایم و روز درختکارى هم 110 هزار درخت در 
جاهایى که درخت بوده و امروز خالى است، درخت 

مى کاریم. 
مهدى بقایــى با قدردانــى از مدیر عامــل و همه 
همکارانش در ســازمان پارك ها و فضاى ســبز 
شهردارى اصفهان گفت: سازمان پارك ها و فضاى 
سبز شــهردارى اصفهان از نظر فنى، مرجع علمى 
فضاى سبز کشور بشــمار مى رود و درصدد است 
تا پویش خانه ســبز که ارائه اطلاعــات به عموم 
شــهروندان در حوزه گل و گیاه است را انجام دهد 

که در این راستا رسانه ها مى توانند یارى گر باشند.
وى افزود: سازمان پارك ها و فضاى سبز شهردارى 
اصفهان به منظور ارتقاى علمــى پارك ها و اینکه 

شــهروندان تفریحگاه خوبى داشــته باشند تلاش
 مى کند که این مهم با همکارى سازمان زیباسازى، 
نت و ... میسر بوده که امید است سال آینده فعالیت 

بیشتر و بهترى را شاهد باشیم. 
معاون خدمات شهرى شــهردارى اصفهان گفت: 
امروز در سازمان پارك ها و فضاى سبز شهردارى 
اصفهان انقلابى بــراى خودکفایى در تولید و اینکه 
بتوانیم خودمان محصول تهیه کنیم صورت پذیرفته 
اســت. از دیگر ســو با حمایت بخش خصوصى و 
شــرکت هاى دانــش بنیــان و خریــد تضمینى 
محصولات آنان و ادامه این روند توانســته ایم این 

امر را تداوم بخشیم. 
***

در طى چهار ساعت بازدید اصحاب رسانه از مراکز 
تولید گل و گیــاه اصفهان، مدیر عامل ســازمان
 پارك ها و فضاى ســبز شــهردارى اصفهان هم 
مطالب و توضیحاتى را براى خبرنگاران عنوان کرد. 
مجید عرفــان منش در مرکــز تحقیقاتى جروکان 
گفت: از آذر ماه سال 1400، تولید گل هاى فصلى 
در این مرکز انجام مى شود ولى بعنوان یک ایرانى 
خجالت مى کشــم که تمــام بذرهــاى گل هاى 
فصلى ما وارداتى باشد و متأســفانه بذرهاى عمده

 صیفى جات ما نیز وارداتى است و لازم است در این 
راســتا کارى انجام دهیم. بنابراین گل هاى فصلى 
که علفى هستند را سعى داریم از طریق کشت بافت 
تکثیر کرده و در این زمینــه فراخوان انجام و خرید 
تضمینى و حمایت از شــرکت هــاى دانش بنیان 

مدنظر قرار گرفته است. 
وى با بیان اینکه چند مرکز گل و گیاه در دو ســال 
اخیر رو به تعطیلى بود اما آنها را بازیابى کردیم افزود: 
اینکه براى خرید بذر وارداتى براى تولید گل از پول 

نفت هزینه کنیم  سرشکستگى است. 
عرفان منش گفــت: حمایــت و بهــره گیرى از 
شــرکت هاى دانش بنیان براى تولید بذر بومى و 
جلوگیرى از واردات بذر هدف ملى ماســت تا این 
شرکت هاى دانش بنیان مطمئن شوند که تولید آنها 

در بازار خریدار دارد. 
مدیر عامل سازمان پارك ها و فضاى سبز شهردارى 
اصفهان اظهار داشت:  اصفهان تنها شهرى در کشور 

است که فضاى سبز آن حصار ندارد.
عرفان منش گفت: ما در پارك مى توانیم بستر سبز 
با بهره گیرى از آب کمتر داشته باشیم. این در حالى 
است که مردم اصفهان به چمن علاقمند بوده و در 
پارك ها مى توان گونه هاى کم مصرف را جایگزین 
نمود که اگر اینگونه باشــد هزینه هاى مصرف آب 
کاهش مى یابــد. وى البته تاکید کرد: از تابســتان 
پارســال 170 هزار مترمربع انواع چمن گرمسیرى 
تولید کردیم، این نوع چمن مناسب اقلیم ما است و 
نیاز آبى کمترى دارد، این در حالى اســت که علاوه 
بر بحران آب در اصفهان، در شهر با بحران کیفیت 

خاك نیز روبرو هستیم.
وى افزود: از ظرفیت ســایر شــهرهاى کشور نیز 
همچون بندرعباس در تولید چمن گرمسیرى بهره 
مى بریم، ما نیز براى شهرهایى همچون رفسنجان 

گرگان پشــتیبانى فنى و نظارت را انجام دادیم، به 
لحاظ تولیدات هم با توجه بــه ظرفیت هاى قانونى 

مبادلات بین شهرى داریم.
وى از هوشــمند شــدن مصــرف آب در منطقه 
3 شــهردارى اصفهان به این معنا کــه به صورت 
هوشمند فضاى سبز آبیارى شــود خبر داد و گفت: 
در منطقه 3 شــهردارى اصفهان، مطالعات مربوطه 
در این زمینه انجام شــده و سپس اجرایى مى شود. 
همچنین گونه به لیمو  که گیاهى پوششى و رونده 
اســت را در پارك مادر منطقه 12 توســعه دادیم و 
اگر امروز شــهر اصفهان قابل زیست است این امر 

مرهون باغبانى مطلوب مى باشد. 
عرفان منش با اشــاره بــه اینکه بعضــى درختان 

همچون بید مجنون و اکالیپتــوس حس مادرانه و 
درختان شاخه افراشــته همچون کاج و سرو جنبه 
پدرانه دارد افزود: این نوع خاصیت درختان در کاشت 
آنها در فضاهاى مختلف از جملــه تفریحى لحاظ 
مى شــود، در پارك ها و فضاى تفرجگاهى درختان 
شــاخه آویزان و برگ پهن و در عرصــه جنگلى و 

حاشیه شهر مخروط داران کاشته مى شود.
طى برگزار ى این تور، خبرنگاران چهارساعت از سه 
مرکز تولید گیاهان پوششى محمودآباد، یک شرکت 
دانش بنیان در دانشــگاه صنعتى و تولید گل و گیاه 
فصلى جروکان  بازدید به عمل آورده و با توضیحات 
هر یک از مســئولان در جریان فعالیت هاى انجام 

شده قرار گرفتند. 

 بدینوسیله شهردارى دســتگرد با توجه به مصوبه شوراى اسلامى در نظر دارد 
نسبت به فروش یک قطعه پلاك زمین مسکونى واقع در دستگرد –تفکیکى ملک 
الشعراى بهاراقدام نماید لذا شرکت کنندگان در مزایده مى توانند جهت دریافت 
اسناد به سامانه ســتاد تا آخر وقت ادارى مورخ 1402/12/9 مراجعه و تا تاریخ

1402/12/20 نسبت به بارگزارى پیشنهادات در سامانه اقدام نمایند .
–  03145403200     فاکس : 03145403031 تلفن :  03145403100

آگهی مزایده  مرحله  اول

ایرج بنائیان-شهردار دستگرد

نوبت اول

 م.الف:۱۶۷۳۴۰۱

آدرسمتراژمدرك مالکیتعنوانردیف

دستگرد –تفکیکى ملک الشعراى بهار 181/73عادىپلاك مسکونى1

شهردارى چرمهین براساس مصوبه شوراى محترم اسلامى شهر و به موجب ماده 13 آیین 
نامه مالى شهردارى ها در نظر دارد در راستاى عمران و آبادانى شهر اقدام به فروش 4 قطعه 
پلاك زمین با کاربرى خدمات کارگاهى واقع در شهر چرمهین به اشخاص حقیقى یا حقوقى 
واجد شرایط از طریق مزایده و طبق نظر کارشناسى ( کارشناس رسمى دادگسترى) با قیمت 
پایه به فروش برساند. لذا متقاضیان مى توانند از تاریخ انتشار این آگهى ، حداکثر تا ساعت 
(setadiran.ir)12 ظهر روز یک شنبه 1402/12/13 نسبت به تهیه اوراق از سامانه ستاد
و حداکثر تا ساعت 12 ظهر روز  چهارشــنبه 1402/12/23 نسبت به ثبت پیشنهاد قیمت 
خود در سامانه ســتاد (setadiran.ir ) اقدام و رسید آن را دریافت و حداکثر تا ساعت

12 ظهر روز چهارشنبه 1402/12/23 نسبت به تحویل اوراق و ضمانت نامه شرکت در مزایده 
به دبیرخانه حراست شهردارى اقدام نمایند./ جهت کسب اطلاعات بیشتر  به سامانه ستاد 

(setadiran.ir ) مراجعه فرمایند و یا با شماره 52552444-031 تماس حاصل نمایند.

(( آگهی مزایده نوبت اول چهار قطعه پلاک خدمات کارگاهی))

ثابت راسخ- شهردارچرمهین

نوبت اول
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